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Časopis Brands&Stories je dlouhodobě zdarma v tištěné podobě distribuován výhradně 
podnikatelům, zejména obchodním korporacím (k rukám jejich zástupce). Pokud jako pod-
nikatel časopis nedostáváte, můžete si jej objednat na emailové adrese brands@pribehy-
znacek.cz. Jestliže si časopis nadále nepřejete dostávat, můžete se z odběru časopisu 
odhlásit na emailové adrese brands@pribehyznacek.cz a Vaše jméno bude z databáze 
adresátů, resp. jejich zástupců, vymazáno. Rádi také budeme bezplatně časopis Brand-
s&Stories zasílat na jméno jiné osoby ve Vaší společnosti. Vydavatel se řídí právními předpisy 
v oblasti ochrany osobních údajů. Právním základem zpracování osobních údajů (identifikace 
podnikatele OSVČ nebo zástupce korporace jménem, příjmením a adresou pro zasílání) jsou 
souhlas, plnění smlouvy či oprávněný zájem dle čl. 6 odst. 1 písm. a), b), f) obecného nařízení 
o ochraně osobních údajů (GDPR). Osobní údaje jsou sbírány z veřejných databází podnika-
telů, údajů sdělených zástupcem podnikatele vydavateli nebo na základě výslovné žádosti 
podnikatele o zasílání. Se zásadami ochrany osobních údajů se můžete seznámit na našich 
webových stránkách www.pribehyznacek.cz.

Vážení a milí čtenáři,
máme tu opět adventní čas, dobu plnou shonu a vymýšlení 
vánočních dárků. Každoročně slouží naše předvánoční vy-
dání hlavně jako inspirace pro vás, marketéry, na poslední 
nákupy firemních vánočních dárků vašim obchodním partne-
rům nebo na zamyšlení, jaké reklamní dárky pořídit z marke-
tingového budgetu pro příští rok. Ale také vás chceme sklad-
bou našich stran inspirovat při výběru dárků pro vaši rodinu 
a nejbližší. 

V našem předvánočním vydání najdete šperky, kosmetiku 
i produkty pro zdraví. Inspirovat vás mohou však i značky 
vyrábějící produkty pro vybavení vašich firemních sídel i do-
movů. Představujeme vám tentokrát i zajímavé rodinné firmy 
Darré, Vetos či Nábytek Vasa, které vybudovaly úžasné znač-
ky se ctí k tradicím a s láskou k řemeslu. 

Advent by však neměl být jen o dárcích, ale hlavně obdobím 
setkávání se s přáteli a s rodinou. Abyste si koncem roku 
našli čas na sebe a na blízké, to vám přeje celý tým našeho 
časopisu. Děkujeme za milá setkání s vámi, o kterých jsme le-
tos psali, a těšíme se, že mnoho z vás teprve poznáme v roce 
příštím. Do něj vám chceme popřát mnoho sil, elánu, optimis-
mu a nápadů při budování těch vašich značek. Neboť jak říká 
citát Coco Chanel: „Pokud chcete být nenahraditelní, musíte 
být odlišní!“

Ing. Blanka Bukovská
Vydavatelka a šéfredaktorka
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POSUŇTE
SE VPŘED

Canon v tomto roce představil fotoaparát Canon EOS R8. S výměnnými objektivy a osvědčenými technologiemi z EOS 
R6 Mark II je toto kompaktní zařízení ideálním společníkem pro nadšence, kteří chtějí posunout svou fotografickou 
dovednost na vyšší úroveň.

Seznamte se s bezzrcadlovkou EOS R8, která poskytuje 
fotografům nástroje pro kreativnější plnoformátovou tvorbu. 

Dopřejte vašim fotkám to, co si 
zaslouží, a vytiskněte je na tiskárně 
Canon PIXMA G640!
PIXMA G640 je první multifunkční tis-
kárna řady PIXMA G se šesti doplnitelný-
mi zásobníky inkoustu, která nabízí tisk 
fotografií v perfektní kvalitě a umožňuje 
velkoobjemový tisk s extrémně nízkými 
náklady. Tato tiskárna nabízí jednoduchost, 
všestrannost a skvělou kvalitu tisku pro ty, 
kteří chtějí tisknout velké množství vysoce 
kvalitních snímků za nízkou cenu.

www.canon.cz

Plnoformátová kvalita 
Canon EOS R8 je vybaven 24,2megapixelovým pl-
noformátovým snímačem CMOS s vysokou citlivos-
tí ISO a širokým dynamickým rozsahem. Tento foto-
aparát je skvělou volbou pro portréty, akce a krajiny, 
poskytující širší a umělečtější perspektivu. S novým 
objektivem RF 24-50mm F4,5-6,3 IS STM tvoří EOS 
R8 kompaktní, ale výkonné vybavení pro nadšené 
fotografy.

Nízká hmotnost
S hmotností pouze 461 g (s kartou a baterií) je EOS 
R8 nejlehčím plnoformátovým fotoaparátem systé-
mu EOS R od společnosti Canon. 

Zachyťte život v pohybu
EOS R8 není jen pro fotografy, ale i pro filmaře. Po-
řizuje ostrý videozáznam v rozlišení 4K 60p a Full 
HD 180 sn./s pro zpomalená videa. Podporuje Ca-
non Log 3 v 10bitovém formátu, což zajišťuje větší 
dynamický rozsah a flexibilitu při postprodukci. 
S funkcí kompenzace změny zorného úhlu při pře-
ostření a dlouhou dobou filmování je ideální pro 
vlogy a akční záběry.

Vylepšená konektivita
Canon EOS R8 je vybaven vestavěným Wi-Fi® 
a Bluetooth®, což umožňuje snadné sdílení a ovlá-
dání prostřednictvím aplikace Camera Connect. 
Můžete jej snadno použít jako webovou kameru. 
Uživatelé služby image.canon mohou využít nástroj 
pro pokročilou redukci šumu a získat tak kvalitní 
snímky ve formátu JPEG a HEIF.

Malý a lehký zoomový objektiv
K fotoaparátu EOS R8 představuje Canon také nový 
objektiv RF 24-50mm F4,5-6,3 IS STM. Tento malý 
a lehký objektiv s 2x zoomem a ohniskovou vzdále-
ností 24-50 mm je skvělou volbou pro fotografii por-
trétů, interiérů a cestování. 

Canon EOS R8 a objektiv RF 24-50mm F4,5-6,3 
IS STM tvoří skvělou kombinaci pro všechny, kdo 
chtějí zachytit život v plném formátu s lehkostí 
a profesionálním výsledkem.

http://www.canon.cz
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BiOrganica, firma,
co zapaluje srdcem

Andrea Vaníčková:  
zapálené předávání osobních zkušeností

Původně vystudovala práva a několik let se ži-
vila jako advokátka zaměřená na spory a arbitráže 
ve velké a následně ve vlastní advokátní kanceláři. 
Rozběhnutá kariéra, doma první ratolest, nic ne-
nasvědčovalo tomu, že by měnila obor. Pak přišel 
nečekaný impuls v podobě objevu malé britské 
značky bio kosmetiky Inlight. To její život doslova 
obrátilo. Společně se dvěma maminkami na ma-
teřské dovolené založila v roce 2013 start-up biOr-
ganica, jednoho z průkopníků přírodní kosmetiky 
na Českém trhu. Za deset let existence biOrganica 
významně přispěla k zvyšující se popularitě tohoto 
segmentu. Dnes je Andrea majitelkou společnosti 
La biOrganica a především maminkou 4 úžasných 
dětí. Rodina je jí na její neobvyklé podnikatelské 
cestě velkou oporou.

„Neobroušené diamanty“ a jejich osvěta
Na začátku společnost vstupovala na trh, kde 

bylo minimum přírodních značek, zákazníci na ně 
nahlíželi jako na něco méně cenného a funkčního, 
všude vládla kosmetika syntetická a její mediální 
masáž.

Značky, které biOrganica přináší, jsou jiné. Vyrá-
bějí je malé rodinné firmy, pod jejichž rukama vzni-
kají úžasné produkty se silnou energií. Mají však 
minimální marketing a obchodní strategii a v pod-
statě se o nich zákazník nemá moc velkou šanci 
dozvědět. „A to jsme chtěli změnit. Tyto neobrou-
šené diamanty jsme vzali pod svá křídla a začali je 
ukazovat světu našima očima. Marketingem tak byla 
opravdovost,“ říká Andrea. BiOrganica není klasic-
kým distributorem, neboť vkládá vlastní kreativní 
úsilí i investice, aby pomohla malým neznámým 
značkám dostat se na trh a vybudovat jejich jméno.

Do portfolia postupně přibyly bio poklady jako 
australská dekorativní kosmetika z květin ZUII Or-
ganic, přírodní opalovací krémy Butterbean Orga-
nics z USA a Sol de Ibiza z Itálie a další.

Cestu k zákazníkům postavili na zapáleném 
předávání osobních zkušeností a na vytváření pří-
ležitostí, kde mohou zákazníci sami „zažít Inlight 
a ostatní značky na vlastní kůži“, zaměřili se pri-
márně na osvětu a edukaci. 

Pozitivní posun ve vnímání 
přírodní kosmetiky

Intenzivní práce přinesla ovoce až po letech. 
Značky, které BiOrganica nabízela, postupně bo-
řily předsudky o „lepším fungování syntetických 
produktů“, přicházely nadšené zpětné vazby, noví 
obchodní partneři, influenceři, herci a noví zákaz-
níci. Mezi osobnosti, které nadšení z INLIGHT sdí-
lely, patří Tamara Klusová, Aňa Geislerová, Vanda 
Chaloupková, Saša Rašilov či Jiří Langmajer. Čím 
dál více lidí na českém trhu si začínalo uvědomovat 
přínos čistě přírodních produktů a poptávka po bio 
kosmetice začala růst.

Právě práce s přírodními značkami přivedla biOr-
ganica k širšímu kontextu vnímání krásy a péče o ni. 
Dlouhodobě proto propaguje a prezentuje témata 
jako „sebeláska“, „vědomý dotyk“ či „udržitelný ži-
votní styl“, realizuje se v oblasti ekologie a charity. 
Všechno pak propojuje v přesahových projektech 
ve spolupráci s dalšími podobnými subjekty, jako je 
ona sama. 

Krása&Edukace
Od roku 2020 působí pod odborným vedením te-

rapeutky přírodní medicíny Mgr. Andrey Marešové 
také edukační platforma biOrganica Akademie, kte-
rá mimo jiné vytvořila úžasná kosmetická ošetření 
Inlight a propracovaný systém školení jednotlivých 
značek pro obchodní partnery a kosmetičky. Ta 
jsou pověstná svou příjemnou atmosférou plnou zá-
žitků, kde účastníci vplouvají do říše bylin, čerpají 
nové znalosti a především si užívají přítomný oka-
mžik všemi smysly. Díky tomu pak vznikají nejen 
krásné dlouholeté obchodní spolupráce, ale i mno-
há přátelství.

V těžkých dobách stojí za to držet pospolu 
Desetiletá biOrganica urazila ohromnou cestu. 

Poslední roky ji však ovlivnila řada nepředvídatel-
ných událostí. Ve světě i u nás aktuálně v důsledku 
mnoha vlivů bohužel padají právě malé firmy a mi-
kro projekty. Klíčová značka Zuii Organic náhle 
ukončila výrobu a problémy se nevyhnuly ani dal-
ším. To všechno mělo na biOrganica nemalý eko-
nomický dopad.

Přesto, a právě proto, má podle majitelky biOrga-
nica velký smysl pokračovat. V těžkých časech stojí 
za to držet pospolu, podporovat malé firmy s bio 
poklady, aby nezanikly, a také otevírat témata, která 
nás vracejí ke kořenům. 

„V životě mám velké štěstí, že když v něco věřím 
a vidím v tom vyšší smysl, hořím pro to a zapaluji. 
Tím myslím, že přitahuji podobné nadšence, jako 
jsem já, kteří chtějí dělat věci jinak, cítí společenskou 
odpovědnost a chtějí přispět k tomu, aby náš svět 
byl lepší. Společně se nám pak skvěle tvoří, práce 
nás obrovsky naplňuje a přináší výsledky. Vlastně 
bych chtěla všem nadšencům, nejen těm mým, moc 
poděkovat,“ uvádí Andrea na závěr.

BiOrganica je v mnohém jiná. Srdcem a hnacím motorem bylo od počátku 

nakažlivé nadšení z fascinující účinnosti 100% bio kosmetiky INLIGHT, která 

mění pleť před očima a jde mnohem dál a hlouběji. Jako by skrze zlatavé bal-

zámy INLIGHT přišla do koupelen sama příroda, ukázala lidem, jak dobře jim 

dělá přirozenost, a tím je přitáhla zpátky k sobě samým, zpátky do své náruče. 

Proto se zrodil nápad přinést tento objevený poklad do Čech a nechat ostatní 

zažít „to probuzení“. Postupně se biOrganica zaměřila právě na hledání tako-

výchto čistých bio pokladů s přesahem, kterých je na světě jako šafránu. 

www.biorganica.cz

http://www.biorganica.cz
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Jak dodržovat principy trvalé udržitelnosti s co nejmenším dopadem na prostředí, ve kterém žijeme? Udržitelnost už 
dávno není jen krok navíc ze strany několika uvědomělých firem. Vyznat se ale v tom, co udržitelnost v praxi znamená, 
není jednoduché. Drogerie dm se o to snaží dlouhodobě a každý den dokazuje, že to jde. Seznamte se s několika pří-
klady, z nichž lze poznat, že dm to s udržitelností myslí skutečně vážně.

1)  Certifikované produkty  
se zelenými cenovkami

Společnost dm chce zákazníky inspirovat, jít pří-
kladem a zavádět taková opatření, která zákazní-
kům usnadní udržitelné nakupování. Proto jsou již 
od roku 2018 produkty šetrné k přírodě označeny 
v prodejnách dm zelenými cenovkami. Na začátku 
roku 2023 došlo navíc ke zpřísnění pravidel pro 
označování. Nově mají zelenou cenovku pouze pro-
dukty nesoucí minimálně jeden z vybraných certi-
fikátů, který zaručuje, že byly při výrobě dodrženy 
zásady trvalé udržitelnosti. V sortimentu dm je ta-
kových produktů v současnosti více než 2 000.

Obliba udržitelných produktů u zákazníků setr-
vale roste. „Příkladem může být certifikovaná pří-
rodní kosmetika alverde, která je šetrná k pokožce 
a zároveň ohleduplná k životnímu prostředí. Neob-
sahuje žádné syntetické vůně, barviva ani konzer-
vační látky. Rostoucí zájem zákazníků dokládají 
i čísla – za období 1. října 2022 až 31. července 2023 
vzrostly prodeje přírodní dekorativní kosmetiky al-
verde meziročně o více než 27 procent,“ říká mana-
žer komunikace dm Jiří Peroutka.

Společnost dm drogerie markt chce zákazníky 
k nákupu udržitelných produktů motivovat ještě 
více a současně upozornit na to, že používání cer-
tifikovaných produktů šetří přírodu i jejich peně-

ženku. Pro zákazníky je proto od září připravena 
exkluzivní automatická promoce. Zákazníci zare-
gistrovaní ve věrnostním programu dm active beau-
ty, kteří od 7. září nakoupí v prodejnách dm, v apli-
kaci Moje dm nebo v online shopu dm.cz libovolné 
množství produktů označených zelenou cenovkou 
a předloží při nákupu svou zákaznickou kartu nebo 
ji načtou z aplikace Moje dm, získají 2× více bodů. 
Tato exkluzivní automatická promoce bude platit 
dlouhodobě.

2) Bezobalový prodej
Drogerie dm patří také k průkopníkům bezobalové-
ho prodeje. A protože jsou plnicí stanice na stáče-
nou eko drogerii u zákazníků stále oblíbenější, roz-
šiřuje dm tento koncept do dalších měst. „Za období 
leden až srpen 2023 došlo v meziročním srovnání 
k nárůstu odprodejů o téměř 26 procent. Univerzál-
ní prací nebo čisticí prostředek, máchadlo či pro-
středek na nádobí si mohou naši zákazníci koupit 
do opakovaně použitelné nádoby již ve 26 prodej-
nách dm,“ upozorňuje Jiří Peroutka.

Při každém doplnění zákazníci ušetří 60 gramů 
plastu. Tolik váží obal na 1,5 l tekutiny, který stačí 
zakoupit pouze při prvním nákupu. Seznam prode-
jen s plnicími stanicemi je dostupný na webových 
stránkách dm.

3) 7 milionů na 30 zelených projektů
Výročí 30 let působení na českém trhu oslavila loni 
společnost dm podporou 30 zelených projektů, je-
jichž realizace pokračují i letos. Jedním z nich je 
projekt Dropp – za čistší tenis, díky němuž nekončí 
použité tenisové míčky na skládkách nebo v příro-
dě. Loni se takto posbíralo 153 000 tenisáků z teni-
sových klubů v ČR. To představuje asi 9 tun materi-
álu. „Letos už je posbíráno okolo 80 tisíc ohraných 
tenisáků,“ vypočítává Vít Gloser, zakladatel projek-
tu. Materiál z rozdrcených míčků nachází využití 
jako podklad v koňských jízdárnách.

Dále pokračuje i projekt nazvaný Hygienizace 
a aerobní kompostování koňského hnoje. „Novin-
kou je pořízení rozdružovače balíků slámy, pomocí 
kterého chceme zlepšit strukturu a homogennost 
suroviny navážené do kompostéru a v budoucnu 
přejít na stlaní drcenou slámou,“ vysvětluje autor 
projektu František Bubeník.

K podpořeným projektům patřila například 
i květinová farma Něžná pivoňka, která se zamě-
řuje na kytice a květinové dekorace z rostlin vy-
pěstovaných přírodní cestou. Farma pořádá envi-
ronmentální programy pro školy i veřejnost spojené 
se samosběry květin. „I díky podpoře od dm se nám 
daří zvětšovat obhospodařovanou plochu, díky če-
muž můžeme pěstovat více květin. Momentálně 
pracujeme na přechodu k ekologickému zeměděl-
ství a získání bio certifikace,“ popisuje majitelka 
farmy Nikola Al Haboubi Florianová.

4)  Energetická hospodárnost firmy 
v popředí zájmu

Na udržitelné využívání energie se dm soustředí 
dlouhodobě. V uplynulých týdnech prokázala na 
základě vykonaného auditu splnění normy ČSN EN 
ISO 50001:2019 a obhájila tak certifikaci ISO a záro-
veň oprávnění užívat značku TÜV SÜD Czech. Jed-
ná se o první mezinárodní standard, který předpo-
kládá, že při jeho globální implementaci lze ovlivnit 
až 60 procent světové spotřeby energie.

„Pro snížení ekologické zátěže jsme přijali širo-
kou škálu opatření – ať už se jedná o nastavení ener-
geticky úsporných opatření v prodejnách v zimním 
období, výměnu lednic v prodejnách za novější 
model s nižší spotřebou, nebo výměnu zářivkových 

svítidel v zázemí prodejen za LED osvětlení,“ vy-
jmenovává manažer komunikace dm.

V prodejnách společnost dm postupně upouští 
od systému vytápění zemním plynem a nahrazuje 
jej tepelnými čerpadly nebo klimatizacemi s mož-
ností vytápění. Na střeše centrální správy a dis-
tribučního centra dm jsou umístěny fotovoltaické 
panely a distribuční centrum má navíc kogenerační 
jednotku. Další kroky v souladu se systémem cer-
tifikovaného energetického managementu budou 
následovat.

5) Udržitelná budoucnost
Společnost dm přispěla letos v srpnu neziskovým 

organizacím pracujícím v sociální oblasti celkem 
čtyřmi miliony korun. Polovinu částky věnovala do 
sbírky Daránek pomáhá dětem pořádané Charitou 
České republiky. Peníze budou investovány do zaří-
zení, služeb a projektů pomáhajících dětem v nouzi. 
Milion korun získala ADRA, která je využije pře-
devším na podporu dobrovolnictví v rámci svých 
patnácti dobrovolnických center. Stejnou částku 
obdržel i Člověk v tísni na podporu vzdělávacích 
projektů v rámci fundraisingové kampaně Lepší 
škola pro všechny.

„I když jsou otázky životního prostředí zásadní, 
je důležité si uvědomit, že udržitelnost přesahuje 
ekologické zájmy. Pro vytvoření skutečně udržitel-
né budoucnosti je třeba se zabývat také sociálními 
a ekonomickými aspekty, jako jsou spravedlivé pra-
covní postupy, lidská práva a ekonomická rovnost. 
Uznáním a začleněním těchto aspektů můžeme 
usilovat o spravedlivější společnost, která bude na 
principech udržitelnosti postavena,“ vysvětluje Jiří 
Peroutka.

6) Vzdělávání zákazníků i spolupracovníků
Vzdělávání v oblasti udržitelnosti je pro společnost 
dm další z priorit. „Snažíme se uvádět na pravou 
míru mýty a konfrontovat je s fakty. Loni jsme na-
příklad zahájili podcastovou minisérii Udržitelná 
budoucnost, původně určenou pouze pro spolupra-
covnice a spolupracovníky dm. Dotkla se však veli-
ce zajímavých témat, proto jsme se rozhodli umož-
nit její sledování i široké veřejnosti,“ uvádí jeden 
z příkladů Jiří Peroutka.

Společnost dm zákazníky dále edukuje v oblasti 
trvalé udržitelnosti, například tipy a radami, jak žít 
udržitelněji. Cílem je povzbudit a motivovat, aby 
si uvědomili význam udržitelnosti pro budoucnost 
naší planety a přijali vlastní konkrétní kroky, jak ji 
podporovat. Důležité je nikoho nenutit, ale inspiro-
vat a nabídnout možná řešení. Proto i v rámci živé-
ho vysílání dmLIVE v měsíci září nabídla společnost 
dm divákům téma dmBio svačinky (06.09.2023) 
a Šetrné alternativy pro domácnost (20.09.2023).

Společnost nezapomíná ani na své spolupracov-
níky. Každý z nich má možnost předkládat podněty 
a návrhy k chodu společnosti dm a k různým téma-
tům souvisejícím s pracovním životem. Letos na 
jaře společnost pro spolupracovníky opět připravi-
la Impulzy k trvalé udržitelnosti, které zahrnovaly 
řadu inspirativních setkání s různými hosty. S vý-
zvou #jetonatobe se spolupracovníci mohli zapojit 
do řady konkrétních aktivit a využít je jako zdroj 
inspirace a zároveň důležitý impulz k tomu, jak se 
chovat ještě udržitelněji.

7) Koncentráty šetří místo
Udržitelné nejsou jen samotné produkty, ale i jejich 
způsob balení. Zubní pasta značky Dontodent již 
neobsahuje nadbytečný papírový obal a tablety do 
myčky Denkmit jsou naskládané do krabičky tak, 
aby v ní byl využit veškerý volný prostor. Tuhá mý-
dla, šampony a kondicionéry značek Balea a alver-
de jsou baleny v papíru.

Novým typem produktu jsou pak předpřipravené 
koncentráty v prášku, ze kterých si sám zákazník 
dolitím vody vytvoří například čisticí prostředek. 
Tímto způsobem se snižuje spotřeba plastových 
lahví a zároveň dochází k redukci CO2 stopy v rám-
ci logistického řetězce, protože se nepřeváží voda. 
Tento typ produktů nabízejí značky Blaue Helden, 
Ayetoeco nebo privátní dm značka Denkmit nature.

„Rozšiřování sortimentu o trvale udržitelné pro-
dukty v recyklovaných a recyklovatelných obalech 
je jednou z našich priorit. Za posledních několik 
let vidíme velký posun jak ve složení produktů, tak 
ve složení obalů a vůbec v celkovém pojetí balení 
a koncentrace například čisticích nebo pracích pro-
středků,“ uzavírá Jiří Peroutka.

www.dm.cz

7 příkladů udržitelnosti dm:
Od zvýhodněných nákupů produktů se zelenými cenovkami po edukaci veřejnosti i spolupracovníků

Drogerie dm je udržitelná i tam,
kde to zákazník nevidí

http://www.dm.cz
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Síla kartonu
Od studentské práce
až k udržitelnému byznysu
Zakladatel Kartoons, Vojtěch Beránek, se rozhodl dokázat, že karton nemusí 
sloužit jenom jako krabice, ale může se stát materiálem pro výrobu netradiční-
ho a plně funkčního nábytku. Výsledkem je široká škála originálních produktů 
od drobných dekorací až po jídelní stoly.
Kartoons klade důraz na šetrnost k životnímu prostředí, práci s recyklovaným 
materiálem a ryze českou výrobu. Každý kus je ručně vyráběný. Takže, co kus, 
to originál. Vojtěch Beránek si vzal za své dokázat, že karton má nejen oso-
bitou estetiku, ale při vhodném zpracování i značnou odolnost a trvanlivost. 
Vyptávali jsme se ho více.

Pracovat s lepenkou Vás napadlo v době, 
kdy jste studoval. Co tomuto nápadu 
předcházelo? A proč tedy zrovna lepenka? 

Při studentské soutěži na stavební fakultě, kde 
probíhala zátěžová zkouška modelů navrhovaných 
staveb, jsem byl překvapen, kolik toho model vyro-
bený právě z lepenky vydržel. To mi vnuklo nápad 
využít lepenku pro tvorbu nábytku. Po pořízení prv-
ního laseru jsem objevil také nedoceněnou krásu 
řezu kartonovou vlnou, a tak začala vznikat první 
svítidla. A proč tedy lepenka? Především pro její 
pevnost, ale i nekonečné možnosti využití.

Hledáte upotřebení pro použitý karton. Má 
takový výběr nějaká pravidla? Musí být ně-
čím například specifický? (gramáž, barva…)

Samozřejmě čím tvrdší karton, tím odolnější 
výrobek. Ale umíme si poradit i s měkčí lepenkou, 
např. dodatečným zpevněním lakem. V barvě dá-
váme přednost přírodnímu kartonu, ale ani to není 
nutnost.

Jak karton sháníte? Chodíte například 
osobně po sběrných dvorech?  
Sháníte karton také třeba v zahraničí?

Sběrné dvory neobcházím. :) Ačkoliv v začátcích 
firmy jsem sbíral kde co, tj. i krabice u kontejnerů. 
Nyní ale již dlouhodobě spolupracuji s nadnárod-
ním výrobcem obalů, od kterého beru vyřazené 
velkoformátové desky přímo z jejich továrny v Žeb-
ráku u Berouna. Na přání klienta také vyrábíme 
i z jejich obalů, např. jsme dělali sedačky z krabic 
od bot pro Footshop.

Hrozí, že by karton někdy mohl „dojít“? 
To určitě ne. To, co já si odvezu z výše zmíněné 

fabriky je jen zlomek z toho, co vyprodukují.

Co byl Váš úplně první výrobek? A jak dlouho 
trvalo, než jste si řekl: to je ono a karton se 
stal Vaším hlavním výrobním materiálem. 

Prvním výrobkem byl sedák. Myslím, že nejdřív 
přišlo vyvolení kartonu a až potom výrobek :) 

Pracujete s recyklovaným materiálem. Dalo 
by se tedy říct, že jdete s trendy dnešní doby 
– být udržitelný. Byla to Vaše myšlenka už 
v době, kdy jste s Kartoons začínal? Být eko, 
šetřit přírodu…

Řekl bych, že mě nejprve zaujal materiál samot-
ný a až později jsem začal objevovat, jaké všechny 
benefity s sebou nese. Řekl bych, že v roce 2012, 
kdy jsem s Kartoons začínal, udržitelnost ještě ani 
tolik v kurzu nebyla. V posledních letech jsem se na 
otázku ekologie a udržitelnosti zaměřil jak ve firmě, 
tak i v osobním životě a snažím se stále hledat další 
možné cesty k udržitelnosti.

Čím je karton specifický? Vaše výrobky 
jsou nejen drobnosti, ale také velké 
kusy nábytku. Jak to, že může být 
lepenka tak pevná a stabilní? 

Karton je ve skutečnosti velmi pevný materiál 
díky skladbě vlny. My pracujeme převážně s pě-
tivrstvou lepenkou. Vrstvením jednotlivých desek/
výřezů se pak pevnost ještě zvyšuje. U velkých kusů 
nábytku si pak pomáháme vyztužením dřevem, ze-
jména u sedacího nábytku. Stabilita je pak zajištěna 
přesným řezem a důkladným skládáním.

Vaše výrobky jsou skládané z kartonových 
vrstev. Jak jste přišel na přesný postup 
a životnost výrobků? 

Z největší části metodou pokus/omyl.

Kolik kartonu jste již za dobu působení 
Kartoons zachránil? 

To nedokážu bohužel určit. V posledních letech 
se pohybujeme v průměru 7 tun za rok.

Kam směřuje Vaše firma?  
Jaké jsou Vaše cíle a plány?  
Plánujete zachraňovat a přetvářet 
i jiný zajímavý materiál? 

Ano, výroba obalů z jiných zachráněných materi-
álů je přesně to, čemu bychom se chtěli v budoucnu 
věnovat. Prozatím ale stále objevujeme nové mož-
nosti kartonu a jeho kombinace s jinými materiály, 
a to zejména v oblasti obalového designu, na který 
jsme se v letošním roce zaměřili, a v plánu máme se 
mu věnovat i v budoucnu majoritně. Co se týká no-
vých zajímavých materiálů, prozatím nosíme pouze 
nápady v hlavě, např.: nasávanou kartonáž, v ideál-
ním případě vyrobenou ze zbytků z naší dílny, tudíž 
z odpadu.

foto: Adam Mráček foto: Adam Mráčekfoto: Adam Mráček
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Vojtěch Beránek

http://www.kartoons.cz
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Katko, proč zastupujete právě 
společnost PIKOLIN? 

Jsme rodinná firma a podnikáme už více než 30 
let v různých oborech. Díky tomu každý den mluví-
me se spoustou lidí. Nakonec zjistíte, že většina lidí 
si kolem 35. roku věku začne stěžovat na bolesti zad 
a nevyhovující spánek. V práci a na obchodních 
jednáních pak bývají unavení a nespokojení. Časem 
jsme i my zjistili, že pohoda každého člověka začí-
ná především v posteli. Kvalitně se vyspat znamená 
lépe žít! PIKOLIN pak pro nás jako investory byl 
jasná volba. Je to největší výrobce matrací v Evropě. 
Evropské matrace jsou vyráběny opravdu v Evropě. 

Společnost PIKOLIN GRUPO zastřešuje 13 
značek matrací a postelí. Patří jim například 
značky Bultex, Epeda, Lattoflex, Swissflex, Par-
do, Dunlopillo, Orthorest, Merinos, Sema, Sunlay, 
Serta, Pardó a podíly vlastní v globálním koncernu 
Steinhoff a brazilském Sleep House. V Evropě má 

PIKOLIN 7 obrovských továren a 3000 zaměstnan-
ců. Jistě chápete, že nabídku exkluzivně zastupovat 
takovou firmu v Česku a na Slovensku prostě nešlo 
odmítnout. 

Velikost PIKOLINU je působivá, 
ale jsou matrace opravdu kvalitní?

Máte pravdu, v dnešní době kvantita nemusí nic 
znamenat. PIKOLIN se ale od konkurence odlišuje 
několika zásadními faktory: Firma letos slaví 75 let 
od svého vzniku a po celou dobu byla lídrem v ino-
vacích a patentech. A opravdu, i v matracích existují 
patenty. PIKOLIN jich za svou dobu zaregistroval 

přibližně 100. Dalším faktorem je soběstačnost ve 
výrobě. PIKOLIN vlastní největší produkci matraco-
vé pěny v Evropě. Přála bych vám vidět, jak se rodí 
ze zpěňovací linky v Zaragoze ve Španělsku rychlos-
tí 2 metry za sekundu nový blok pěny, který je cel-
kem 65 metrů dlouhý. PIKOLIN má vlastní drátovny 
a vyrábí si pružiny do pružinových matrací. Uni-
kátní systém tzv. kontinuálních pružin, které jsou 
v PIKOLINU vyráběny, ale i tepelně a povrchově 
opracovány, zajišťuje nesrovnatelnou životnost a hy-
gienické podmínky matrací, které jinde nenajdete. 

Matrace se finalizují ručně na obrovských šicích 
strojích, které dokážou obšít matraci o rozměrech 2 
x 2 metry. Hotové matrace automatizovaně putují 
do skladu, kterému se třeba v Zaragoze přezdívá 
La Catedral (katedrála), protože na jeho konec a ke 
stropu skoro nedohlédnete. 

Aby tohle všechno fungovalo, PIKOLIN musí za-
městnávat spoustu chemiků, techniků, technologů 
a programátorů. Prostě výroba matrací dnes ne-
může probíhat na koleni, ale jedná se o gigantický 
průmysl. O to zajímavější je, že PIKOLIN stále vlast-
ní jedna rodina Soláns a ne anonymní akcionáři. 
Rodina Soláns si hlídá, aby jejich jméno bylo vždy 
spojováno s kvalitou. 

Kde se prodávají matrace PIKOLIN 
v Čechách a na Slovensku? 

PIKOLIN nejsou jenom matrace, ale také postele 
a ložní textil. Dodáváme nejen spotřebitelům, ale 
i prestižním českým a slovenským hotelům a dal-
ším v segmentu B2B. 

Máme vybudovanou prodejní síť. Vybíráme si 
jenom nejlepší prodejce a matracové showroomy 
nebo spánková studia v ČR a SR. PIKOLIN by mohl 
prodávat každý, produkt je totiž tak dobrý, že „une-
se“ sám sebe. My to ale nechceme. Přejeme si, aby 
naši prodejci neprodávali jenom matraci, ale celou 
ideu a systém kvalitního spánku. 

Uvedu příklad: Do obchodu přijde atletický sval-
natý muž. V běžném obchodě se prodejce dosud 
neodnaučil „krátkému spojení“ „velký chlap = tvrdá 
matrace“. Zákazníka pak odvedou k nejtvrdší mat-
raci v obchodě a se slovy: „Pro vás pane jedině tuh-
le!“ položí pána na „pryčnu“, kde se mu leží asi jako 
v rakvi. V naší prodejní síti toto nestrpíme. Chceme, 
aby naši prodejci pochopili, že každý má právo na 
pohodlí, že nikoho nemusí ráno brnět ruce nebo 
bolet ramena, protože si je otlačil na tvrdé matraci. 
Přejeme si, aby prodejci věnovali zákazníkovi čas 
a studovali jeho potřeby, jeho bolesti, jeho spánkový 
režim, jeho obvyklou polohu při spánku a podobně. 
Jedině tak může člověk odejít spokojený. Takový vý-
běr ovšem netrvá 5 minut a ani neprobíhá tak, že 
prodejce vyzve zákazníka: „Tak si tady trochu pole-
hejte a pak mi řeknete.“ 

To asi není jednoduché naučit prodejce 
správně prodávat matrace? 

Máme na to systém. V našem sídle v Říčanech 
u Prahy máme factory showroom pro maloobchod-
níky, kde je trénujeme. Mohou si tam také sami 

vyzkoušet nejrůznější technologie matrací a roz-
hodnout se sami, co by nejraději prodávali ve svých 
městech. V našem showroomu v Říčanech ale umí-
me prodat matraci i veřejnosti tzv. „z ulice“, což 
často děláme a jezdí za námi lidi ze širokého okolí. 

Takže váš showroom v Říčanech 
může navštívit i koncový zákazník? 

Jistě, a když se domluví telefonicky přímo se 
mnou, ráda se mu budu věnovat osobně. Neváhej-
te mi zavolat, pořád mě to strašně baví vrátit lidem 
šťastný spánek. 

Prodáváte matrace i do hotelů. 
Jak se daří tomuto segmentu? 

Skvěle, vůbec si nestěžujeme. PIKOLIN dodává 
do 60 % evropských hotelů. Najdete nás například 
v hotelových gigantech, jako je Hilton, Double Tree 
by Hilton, Marriott, Barceló, Eurostars, Radisson, 
Conrad, Meliá, AC Hotels, RIU, Novotel, Waldorf 
Astoria, Princess, Best Western, Sheraton, Sofitel, 
Husa Hotels, Iberostar, Lopesan Logis a mnoha 
dalších.

A nemálo zákazníků si poprvé v životě lehne na 
PIKOLIN právě na dovolené v hotelu a už nechtějí 
nikdy jinak. Prostě, kdo spí lépe, šťastněji žije. Vy-
zkoušejte to spolu s námi! 

Španělské království není jen zemí slunce, středomořských pláží, kvalitního jíd-
la a skvělých značkových vín. K dobrému životu patří především kvalitní spá-
nek. A v tom je Španělsko opravdu velmoc. Společnost PIKOLIN je největším 
evropským výrobcem matrací a lídrem ve světě spánkových inovací. Česká fir-
ma MAGNIFIC spol. s r.o. je po léta exkluzívním zástupcem značky PIKOLIN pro 
český a slovenský trh. Vyzpovídali jsme spolumajitelku firmy, paní Kateřinu 
Adamy, abychom zjistili, co je tajemstvím správného výběru kvalitní matrace. 

Kdo lépe spí,
šťastněji žije!

www.sleepexpert.cz | výhradní zastoupení Pikolin pro ČR a SR | MAGNIFIC s.r.o. | Černokostelecká 82/92, 251 01 Říčany | tel.: 604 236 953
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Úspěšně navázat na bohatou textilní minulost kraje, odkud pochází, a pokračovat v tradici svých předků se podařilo 
rodině Kuchařových na Náchodsku. Rozhodli se přinášet svým zákazníkům do jejich domovů kvalitní sortiment 

ložního povlečení, prostěradel a dalšího bytového textilu. Pod značkou Darré vytváří vlastní vzory inspirované přírodou 
a krásami naší země. Letos přestěhovali svou firmu do Vysokova u Náchoda, kam jsme se za nimi vydali. Ocitli jsme 

se v ráji bavlny a přivítala nás sehraná rodina, které nadšení pro svoji práci lze jen závidět.

Česká rodinná firma

Zkušenosti z obchodu s textilem
Firmu založil v roce 2008 Aleš Kuchař se svým 

bratrem Petrem. Na začátku svého podnikání na-
kupovali ložní prádlo od různých dodavatelů a jez-
dili ho prodávat na řemeslné trhy. Tímto způsobem 

obchodu si ověřili poptávku českých zákazníků, 
nicméně začali postrádat dostatečnou kvalitu 
v tomto sortimentu. A protože ji nemohli nalézt, 
začali pátrat po textilce, ve které by mohli tisknout 
své látky. Nakonec ji našli v Kladsku, nakoupili 

metráž a v jejich regionu začali šít povlečení a pro-
stěradla v kvalitě, za kterou si opravdu stojí. Vznikl 
brand Darré, pod kterým nabízeli ložní prádlo na 
veletrzích. 

Poptávka rostla, a tak v roce 2009 začali prodá-
vat i přes e-shop a takto to běželo až do roku 2019. 
Tehdy bratr Aleše onemocněl a záhy zemřel. Dcera 
majitele Kristýna tehdy studovala grafickou školu, 
a tak hned po maturitě v 19 letech musela do firmy 
nastoupit. Mladá krev přinesla oživení v práci s in-
ternetem, rozjela sociální sítě a začala se věnovat 
grafice a vytváření vzorů, které se digitálním tis-
kem přenáší na produkty Darré.

Zlomy v prodejích
Dalším zlomem pro rodinnou firmu byl rok 

2020, kdy právě Kristýna dokončila nový design 
e-shopu a nové logo. Covidem se poptávka po lož-
ním sortimentu zastavila, a protože měla firma na-
koupeno velké množství látek na výrobu, začala je 
prodávat jako metráž na šití roušek. České švadlen-
ky v domácnostech skutečně nakupovaly, a tak v té 
době firmu zachránil prodej látek. 

Postupem času však firma začala čím dál více 
tvořit vlastní originální kolekce povlečení a bytové-
ho textilu, díky kterým si uvědomila, jakou cestou 
se chce nadále vydat. Firma přijala vlastní malířku, 
která se inspiruje nejen českou krajinou a vytváří 
malebné vzory, které jsou pak přeneseny na mate-
riály.

Solidnost a vstřícnost
Celou dobu Alešova podnikání stála po jeho 

boku i ve firmě manželka Gabriela.
Má cit na design a detaily, řídí výrobu a mnoho 

dalších věcí ve firmě. Protože Darré je stále malou 
firmou, rodina sama říká, že všichni dělají všechno 
a hlavně je to baví. Do svého kolektivu přijali i dceři-
na přítele Honzu, který zdokonalil logistické postu-
py, našel se v natáčení videí a rozjel tak další linku 
na sociálních sítích. Rodina Kuchařových si uvědo-
muje, že pouze spokojený zákazník se k nim bude 
i nadále vracet, proto se soustředí především na vy-
sokou kvalitu svých produktů a skvělý zákaznický 
servis. Denně díky tomu firma dostává velmi pozi-
tivní komentáře a zprávy na sociálních sítích a do-
sahuje také vysokého hodnocení třeba na Heurece.

Kvalita a návrat ke kořenům
Návrat ke kořenům je to, na čem Aleš Kuchař 

staví svoje podnikání. Mnoho jejich předků se věno-
valo textilnímu oboru, možná odtud pochází láska 
k textilnímu řemeslu. Dokonce praděda pocházel 
z Vysokova, dnešního sídla firmy, takže návrat ke 

kořenům zde platí doslovně. Tak jako v historii exi-
stovala řemeslná čest, i rodina Aleše Kuchaře chce 
pokračovat v tradici a vyrábět jen to nejkvalitnější. 
S vědomím vytvářet kvalitu, která dlouho vydrží, 
se snaží minimalizovat ekologickou zátěž na naší 
planetě. Vždyť našim babičkám vydrželo povleče-
ní celou generaci. Darré se snaží jít proti konzumu 
společnosti, eliminovat při výrobě vše, co nepro-
spívá přírodě. Zamýšlejí se nad odpadem, balením 
do papírových krabic, ale i třeba tím, že při praní 
jsou bavlněná vlákna menší zátěží pro přírodu než 
polyesterová vlákna, které jsou v dnešní době tren-
dy. Proto i výběr materiálů je jasný a i při dnešním 
vývoji nejrůznějších nových moderních materiálů 
zde zůstanou věrni 100% bavlně. Za kvalitou svých 
produktů si v Darré stojí natolik, že prodloužili zá-

ruku na celý sortiment na 5 let a u ložního prádla 
poskytují i neomezenou záruku na zipy.

Šíře sortimentu & plány do budoucna
Ta nejjemnější prémiová bavlna, digitální tisk, je-

dinečné vzory, ručně všívaná saténová stuha a pre-
cizní šití, to jsou kolekce povlečení od Darré. Otisk 
přírody, inspirace českou zemí, jemné propracované 
kresby, to vše je typickým propojujícím nezaměnitel-
ným prvkem těchto výrobků. K povlečení samozřej-
mě patří i prostěradla. Zákazníci mohou vybírat z 16 
rozměrů a 80 barevných odstínů, což představuje 
největší výběr u nás. V nabídce naleznete i celou 
řadu doplňků do kuchyně a koupelny. Díky široké 
škále sortimentu začala firma vytvářet i dárková 
balení, jejichž nabídku bude do budoucna dále roz-
šiřovat. Aby si zákazník mohl ještě lépe vybrat a in-
spirovat se hotovými výrobky pod značkou Darré, 
rozhodla se firma vytvořit příští rok ve svém sídle ve 
Vysokově u Náchoda showroom, kde se budou vel-
mi těšit na osobní setkání se svými zákazníky.

www.darre.cz

Ne náhodou si zakladatel firmy oblíbil citát 
Henryho Forda, kterým se řídí:

„Kvalita znamená dělat to dobře,  
i když se nikdo nedívá.“

http://www.darre.cz 
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Udržitelné a etické šperky?

Jedině od Eppi!
Snížení hloubky 
vrásek o 20 %*

Redukce pigmentových 
skvrn o 63 %**

Neomezuje pobyt 
na slunci

více jak 20 let ředitelka vývoje Dermacol
* účinek již po 56 dnech, ** již po 28 dnech

Studie proběhla na 30 dobrovolnicích 40+ (po dobu 56 dnů).

OMLAZENÍ PLETI 
JIŽ ZA 14 DNÍ

www.dermacol.cz

„Pleťová řada, kterou jsme vyvinuli 
v Čechách na míru našim ženám.“

Klenotnictví Eppi přináší od roku 2011 neotřelý přístup ke klenotnickému ře-
meslu a zákaznickému servisu. Ve vlastní zlatnické dílně v srdci Prahy kombi-
nuje tradiční šperkařství se současnými technologiemi a trendy. V současnosti 
Eppi působí v Čechách, na Slovensku a Německu. Letos Eppi otevřelo svoji 
první prodejnu v Čechách, a to v Praze na Národní. 

Eppi Prague Store
Národní 28, 110 00 Praha 1

+420 216 216 046 • otazky@eppi.cz
www.eppi.cz

Jak značka vznikla a jaký byl její příběh?
Na počátku stáli slovenští sourozenci Eva Bunin 

a Matěj Sukovský. Oba měli pracovní zkušenosti ze 
zahraničí - Matěj z oblasti obchodu, Eva z marketin-
gu. V té době byly na trhu buď pouze velmi levné 
šperky, nebo extrémně drahé klenoty bez jakých-
koliv informací o původu materiálu nebo výrobě. 
Prodej šperků, lab-grown nebo certifikovaných dia-
mantů v online prostředí, neexistoval. Značka Eppi 
tak vyplnila mezeru, která na trhu chyběla. Úspěch 
na sebe nenechal dlouho čekat.

Z malého klenotnictví o několika lidech se po-
stupem času stala renomovaná značka s vlastní 
zlatnickou výrobou, která disponuje vlastním od-
levem zlata a platiny, což je unikátní technologie, 
která zlatníkům v Eppi dává nekonečné možnosti 
a flexibilitu. Důraz na transparentnost, etiku a udr-
žitelnost zůstal zakořeněn v DNA značky. Dnes 
klenotnictví nabízí více jak 4.000 produktů z recy-
klovaných kovů a udržitelných materiálů, jako jsou 
lab-grown diamanty, ale i drahokamy, perly nebo 
materiály, jako je titan, tantal, keramika a další. 

Eppi - klenotnictví nové generace
Od konkurence se Eppi liší nejen výjimečným 

klientským přístupem a nabízeným sortimentem, 
ale také pečlivým výběrem surovin a materiálů, 
pestrostí kamenů, neotřelým designem šperků i po-
nákupním servisem v podobě doživotních záruk 
a péče o šperky.

„Unikátní jsou také šperky s barevnými lab-
-grown diamanty nebo přírodní Salt and Pepper 
diamanty, které jsou díky množství inkluzí jedineč-
né a žádný kousek není stejný. Kromě klasických 
šperků se snažíme nabízet takové kameny, designy 
a kombinace, které jsou na trhu unikátní. Velký zá-
jem je také třeba o mechový achát nebo lab-grown 
alexandrit, který je ve své přírodní podobě dražší 
než diamant,“ říká spolumajitelka Eva Bunin.

Eppi je jediné klenotnictví ve střední Evropě, 
které nabízí šperky s oficiální licencí Malého prin-
ce. Většinu těchto šperků mohou zákazníci doplnit 
vybraným citátem. Velký zájem je také o persona-
lizované šperky s nejrůznějšími daty, texty nebo 

siluetami, které pro nositele mají speciální význam. 
Dárek v podobě památky z drahých kovů a kamenů 
tak může mít více hodnot, než by se na první pohled 
mohlo zdát.

První český obchod na Národní 28
Online prostředí už v poslední době nestačilo ná-

rokům současného zákazníka a majitelé tak vycítili 
potřebu nabídnout svým klientům možnost spon-
tánního osobního setkání. Hledání vhodného mís-
ta, které by vyhovovalo lokací i atmosférou, nebylo 
dlouhé. Majitelé věděli, co hledají, a když se uvolnil 
prostor na Národní, byli okamžitě rozhodnutí. 

Následovalo jasné zadání pro studio Pivot - přá-
telské prostředí, kde budou šperky blízko zákazní-
kovi a kde si je klienti mohou bez obav vyzkoušet, 
osahat, prohlédnout. Cílem byla otevřenost, trans-
parentnost, prolomení bariér a odstranění pocitu 
nedosažitelného.

Spolumajitel Eppi Matej Sukovský k tomu říká: 
„Chtěli jsme místo, kde si zákazníci budou moci 
šperky fyzicky prohlédnout, mohou si na ně sáh-
nout, vyzkoušet, zjistit, jestli jim vyhovují, jestli se 
s nimi cítí dobře. To se nám, myslím, povedlo a ohla-
sy jsou velmi pozitivní.“

Kromě osobní schůzky v butiku, kterou si může 
zákazník předem domluvit, nabízí Eppi také virtuál-
ní meetingy a poradenství v oblasti šperků, diaman-
tů, drahých kamenů a kompletního servisu a péče 
o klenoty. Pro náročnější klienty je možnost konzul-
tace také s odborným gemologem.

http://www.eppi.cz
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Nábytek VASA je více než jen společnost vyrábějící nábytek. Je to příběh o odhodlání, tradici, 
rodinných hodnotách a nekonečné touze po dokonalosti. Je to příběh o tom, jak skromný truhlář 

a vynikající strojař změnili tvář českého nábytkářského průmyslu. 

Příběh vytrvalosti, kvality a pokory

Dnes je Nábytek VASA jedním z předních vý-
robců kancelářského nábytku v České republice. 
Jejich produkty jsou spojeny s kvalitou a estetič-
ností a jsou zárukou dlouhé trvanlivosti. 

Na vlastní oči se o tom můžete přesvědčit v je-
jich showroomu v Táboře, kde vás čeká nejen 
kvalitní nábytek, ale také milí lidé, kteří vám rádi 
pomohou najít to pravé. Takže ať už hledáte náby-
tek do svého domova, kanceláře nebo veřejného 
prostoru, Nábytek VASA je volbou, které nebudete 
litovat. 

Pavel Polívka a Jiří Mikšátko, založili společnost 
Nábytek VASA před 30 lety. Jejich cesta nebyla 
vždy snadná, ale jejich odhodlání a vášeň pro ře-
meslo je vedla k úspěchu. Pavel, který začal svou 
kariéru v truhlárně, kde byl svědkem neetického 
chování majitele, se rozhodl jít svou vlastní cestou. 
Když se Pavel setkal s Jiřím, vše začalo nabírat reál-
ný tvar. Jednoho dne přišel do truhlárny německý 
přítel Jiřího s neobvyklým požadavkem - navrh-
nout a vyrobit nábytek podle jeho videa. Pavel tuto 
výzvu přijal a ukázal svou mistrovskou dovednost.

Od stodoly k průmyslovému areálu
Začátky nebyly snadné. Tito dva pánové začína-

li ve stodole v malé jihočeské obci Bečice. V roce 
1992 oba navštívili veletrh v Itálii a inspirovali se 
tamním nábytkem a jeho výrobou. Stodolu postup-
ně rekonstruovali a v roce 1993 přivezli první tři 
stroje na výrobu nábytku z Itálie. Bylo to první 
obráběcí centrum na území České republiky, které 
vrtalo a frézovalo.

Dne 14. 1. 1993 založili tito dva nadšenci společ-
nost Nábytek VASA, která se rychle stala synony-
mem kvality a inovací v oblasti nábytku.

Výroba se na jaře roku 1994 přestěhovala do 
Plané nad Lužnicí. V té době byla ve společnosti 
zavedena práce na dvě směny, které měl pod kon-
trolou Pavel a vzpomíná, jak to bylo pro něj i pro 
jeho rodinu složité období, kdy téměř veškerý svůj 
čas trávil v práci. Pracoval denně od 5:00 do 22:30 
a zbývající „volný čas“ věnoval stavbě domu pro 
svoji rodinu. „Věřil jsem, že když budu pracovat 
poctivě a kvalitně, moje práce přinese ovoce. Mu-
sím také poděkovat šťastným náhodám, které nám 

v podnikání velmi pomohly. Je to celé o troše štěstí 
a značné pokoře, bez které by to nešlo.“

Kvalita především
Pavel vždy zdůrazňoval, že jeho nábytek musí 

vydržet alespoň tři stěhování. Zdá se to být malý 
detail, ale je to svědectví o jeho závazku k výrobě 
trvanlivého a kvalitního nábytku. „Vždycky jsem 
se snažil vyrábět nábytek tak, aby jeho konstrukce 
vydržela minimálně trojí stěhování a nerozpadla 
se. Nechtěl jsem nikdy nikoho ošidit, vždy jsme 
montovali nábytek s tím nejlepším kováním a po-
užívali jsme pouze deskový materiál o tloušťce 
18mm, nikoliv 16mm, jak to dělá mnoho jiných 
výrobců. Musel bych se za sebe stydět, kdybych 
do své práce nedal to nejlepší, co dokážu,“ uvádí.

Když měli tito podnikatelé možnost spolupra-
covat s IKEA, odmítli, protože nechtěli obětovat 
kvalitu svých produktů. Pavel věřil v nábytek, kte-
rý vydrží generace, a toto přesvědčení je základem 
filozofie společnosti. V průběhu let se Nábytek 
VASA neustále vyvíjel. Na začátku spolupracovali 

s několika architekty a hledali kvalitní materiály 
pro svou výrobu. Nakonec se jim podařilo navázat 
spolupráci s rakouskými a německými dodavateli 
Egger a Pfleiderer, což posílilo kvalitu jejich výrob-
ků. V roce 1999 společnost VASA zakoupila dolní 
areál na adrese Měšická 2697, Tábor, kde má spo-
lečnost své sídlo dodnes.

Ale jak to v životě bývá, ne všechno šlo hlad-
ce. V roce 2011 došlo k rozchodu mezi oběma 
zakladateli. Jiří se rozhodl opustit společnost 
a věnovat se jiným aktivitám, zatímco Pavel po-
kračoval v jejich společném díle. Bylo to těžké 
období, protože většina zákazníků a dodavatelů 
byla zvyklá na jméno Mikšátko a Polívku vůbec 
neznala, ale Pavel věřil v kvalitu svých výrobků 
a v sílu své vize.

Inovace a technologie
Dnes je firma Nábytek VASA známá nejen svou 

kvalitou, ale také svým inovativním přístupem 
k výrobě. Je jednou z mála firem v České republice, 
která vlastní technologii PUR (ergonomické polyu-

retanové hrany), což je důkazem jejich neustálého 
hledání nových a lepších řešení. Tato revoluční 
PUR hrana, kterou firma vyvinula a patentovala, 
zvyšuje trvanlivost a komfort nábytku a zároveň 
dodává moderní vzhled. Vývoj této technologie tr-
val přes pět let a stál několik milionů korun. 

Nové logo společnosti  
& oslavy 30 let existence

Spolu s oslavami 30 let své existence předsta-
vila společnost nové logo. Jeho design je odrazem 
aktuálních hodnot a vizí společnosti. Je to symbol 
tradice kvality a inovace, které jsou pro VASA klí-
čové.

Rodinná firma
Příběh Nábytku VASA není jen o nábytku. Je to 

také příběh o rodině. Pan Polívka, který věnoval 
svůj život této společnosti, nyní předává štafetu 
svým dětem, Michaele a Lukášovi. Oba mají stej-
nou vášeň pro řemeslo jako jejich otec a jsou při-
praveni vést společnost do dalších úspěšných let.

Pavel Polívka, i přes všechny překážky a výzvy, 
kterým čelil, zůstává skromným člověkem. "Nikdy 
jsem se necítil jako podnikatel," říká. "Vždy jsem 
se snažil dělat to nejlepší pro své zákazníky a věřil 
jsem, že kvalita a poctivost se vyplatí."

A vyplatilo se… 
Nábytek VASA je dnes jedním z respektovaných 

výrobců nábytku v České republice. A za tím vším 
stojí příběh odvahy, píle a neochvějné víry v kva-
litu.

Tento úspěšný příběh ukazuje, jak lze prostřed-
nictvím tvrdé práce, vize a závazku kvalitě dosáh-
nout mimořádných výsledků. Nábytek VASA je 
příkladem toho, jak se malá truhlářská dílna může 
proměnit v úspěšnou firmu, která staví na tradici, 
inovacích a spokojených zákaznících. 

Gratulujeme firmě Nábytek VASA k jejich 30. 
výročí a těšíme se na dalších 30 let výjimečného 
nábytku a inspirujících příběhů.

www.vasa.cz

http://www.vasa.cz 
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Až 9000 kleští unikátních tvarů má Preciosa k dispozici pro výro-
bu mačkaných křišťálových kamenů do nových kolekcí šperků či 
dekorací. Šperky Ocean, kterým dominují právě v kleštích mač-
kané kameny modrozelené barvy, patří k nejúspěšnějším desig-
nům posledního roku. Použité kameny vznikají kombinací modré 
a zelené skloviny a jsou navíc obohaceny o plátek stříbra, který 
dodává šperku dodatečný třpyt.

Ručně vyráběné křišťálové 
šperky Preciosa
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Technologie, které se k výrobě kamenů používají, se v pod-
statě i po staletí téměř nezměnily.

„Skleněné mačkané kameny se vyrábějí lisováním polotek-
utého tyčového skla do forem – kleští. Ke zdokonalení skleně-
ného efektu se některé plochy ještě brousí. Na spodek kamenů 
se často nanáší speciální látka, která zde vytvoří zrcátko, tzv. 
simili, a tím je znásoben třpyt jednotlivých kamenů.

Pro zajímavější zbarvení mačkaných kamenů se využívají 
i jiné suroviny, jako je zlato, stříbro, avanturín, smalt, skelné 
drtě a skelný prach. Pro větší rozmanitost se na povrch kame-
nů používá povrchové zušlechtění, jako např. chemické mato-
vání, pískování anebo vakuové pokovování.“

Ručně mačkané kameny designérka používá nejen pro ná-
hrdelníky či náušnice, ale také jako skleněný komponent do 
křišťálových dekorací. Září i v nové kolekci vánočních deko-
rací Icy Crystal.

Proč vůbec skláři tvořili 
 ručně mačkaná sklíčka?

Ručně mačkané kameny mají na Jablo-
necku, kde Preciosa, výrobce českého křiš-
ťálu, sídlí, staletou historii. Se skleněnými 
mačkanými kameny se začalo z důvodů 
nedostatku přírodních kamenů, které v Če-
chách na nalezištích docházely (Kozákov, 
Turnovsko). Ze skla vyráběné kameny měly 
imitovat drahokamy a polodrahokamy. 

Názvy barev skel vycházely z názvů pří-
rodních kamenů a používají se tak dodnes 
(rubín je označení pro červenou barvu skla, 
safír pro modrou, topaz pro světle hnědé 
sklo…). 

Preciosa navazuje i na tuto tradici sklář-
ství a ručně mačkané kameny aplikuje do 
nových kolekcí. Prezentuje tak propojení 
technologie, moderního designu a úctyhod-
né tradice.

Designérka Preciosa Beauty 
Jitka Ryšavá popisuje, jak ručně 
mačkané kameny do nových 
kolekcí vznikají: 

Šperky i dekorace z českého křišťálu Preciosa můžete nakoupit 
na www.preciosa-eshop.com o 15 % výhodněji  
se slevovým kódem PRECIOSA15.  
Vyberte si křišťálový vánoční dárek pro vaše blízké. 

Preciosa

www.preciosa-eshop.com

http://www.preciosa-eshop.com
http://www.preciosa-eshop.com
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VETOS group s.r.o. přivádí na český trh industriální 
černé dveře Dextüra! VETOS je firmou s největším 
portfoliem dveří na českém trhu. Již více než 25 let 
spoluutváří dnešní tvář interiérů a přenáší ji do bu-
doucnosti. Pod vedením majitele Václava Větrov-
ce je velkým hráčem na pražském developerském 
trhu. Mění v realitu i ty nejnáročnější plány architek-
tů, projektantů a stavebních mistrů.

Černá
je trendy
a představuje styl

V době, kdy firma Vetos začala na český trh dodávat široký výběr 
stylových dveří od německého výrobce Dextüra v bílém laku, nebyly 
ještě u nás obvyklé. Brzy se však staly velmi oblíbenými a zájem o bílé 
dveře narůstal. Dveře Dextüra prostě určují trend a kromě širokého 
výběru stylových dveří v bílém laku nyní nabízí jako novou barvu také 
černou. Černé dveře od Dextüra zaujmou obvyklou vysokou kvalitou Su-
perlak®u s jedinečným matným vzhledem. Lak je robustní, odolný proti 
poškrábání a 100% bez rozpouštědel. Tento lak je také stálobarevný, tedy 
odolný vůči UV záření. Černá vždy zůstane černou!

Zcela nová industriální kolekce Nova Design se zárubněmi vytváří je-
dinečné a stylové kontrasty pro každý styl bydlení. Kromě kolekce Nova 
Design jsou v černé barvě v industriálním designu s elegantním matným 

povrchem k dispozici také modely Cameo a Frame. Stejně 
jako všechny hladké dveře.

Jemný industriální styl prosklených dveří Nova design lze 
ještě více individualizovat díky třem nabízeným variantám 
skla. Čiré sklo je ideální pro vizuální propojení místností. Ne-
průhledné saténové sklo opticky lépe ladí s dveřmi a umož-
ňuje půvabné kombinace. Nebo si lze vybrat šedé čiré sklo, 
které dodá industriálnímu stylu prosklených dveří zvláštní 
nádech. Prosklené dveře Nova design lze díky variantám 
skla přizpůsobit téměř jakémukoli stylu bydlení.

Černé dveře Dextüra v industriálním stylu si můžete při-
jet prohlédnout do sídla rodinné firmy Vetos nedaleko Be-
nešova. Pro poskytování nejlepšího klientského servisu zde 
vybudovali showroom s výstavní plochou 2000 m2. Najdete 
zde nepřeberné množství dveří od různých dodavatelů. Ke 
službám společnosti patří samozřejmě i montáž zárubní 
a dveří, o kterou se stará šest profesionálních montážních 
týmů. V showroomu si můžete vybírat nejen dveře, ale záro-
veň i podlahy a dlažby do interiéru a exteriéru od předních 
evropských výrobců. V nabídce je i široký sortiment dveř-
ních klik, koupelnového nábytku, stavební chemie a nově 
také postelí, roštů a matrací. Na výběr jsou zde i mobilní 

příčky a půdní schody. Vše si v klidu můžete promyslet v ka-
várně showroomu. Na jedné ploše si tak lze pohodlně vybrat 
a sladit mnohé potřebné do vašeho interiéru.

Budete překvapeni, s jakou péčí se zde o Vás postarají 
a s jakým poradenstvím a přístupem se zde setkáte. Ve Veto-
su nejsou ochotni smířit se s průměrnou kvalitou zboží i slu-
žeb. Celý tým téměř 50 zaměstnanců pomáhá spoluvytvářet 
prostředí pro příjemné bydlení tak, aby životy lidí byly při 
plnění jejich plánů a snů co nejpohodlnější. Veškeré jejich 
kroky jsou provázeny etickým hlediskem, které je zavazuje 
vytvářet produkty a služby dostupné každé skupině investo-
rů a uvést v realitu vše, co si společně dohodli. Filozofií této 
rodinné firmy je dodávat výrobky i služby té nejvyšší kvality, 
a proto do jejich sortimentu patří výrobky v kategorii extra 
třídy. Černé dveře Dextüra se zcela novou kolekcí v industri-
álním stylu - Nova Design – jsou toho důkazem.

www.vetos.cz 
www.dextura.cz

http://www.vetos.cz  
http://www.dextura.cz
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Digitalizace a automatizace  
s týmovou prací  
v Rittal Application Center

Jak mohou výrobci řídicích a distribučních rozváděčů optimálně směřovat k digitalizaci a automatizaci, tj. jak se mají 
postavit k budoucnosti? Odpovědi nabízí Rittal Application Center (RAC), které bylo nedávno otevřeno ve Zdibech. 
Právě zde je to místo, kde si výrobci rozváděčů mohou vyzkoušet automatizované a digitalizované procesy ve smyslu 
"Join. Apply. Grow." Kdo by měl toto Rittal Application Center využívat? Odpovědi poskytla návštěva na místě a diskuse 
s Leošem Blažkem, vedoucím marketingu a produktového managementu, a Pavlem Škochem, konzultantem v oblasti 
Value chain, oběma ze společnosti Rittal s.r.o.

Pane Blažku, Rittal Application Center ve 
Zdibech bylo otevřeno začátkem listopadu. 
Přítomni byli i někteří zákazníci společnosti 
Rittal a Eplan. Co je vaším cílem v rámci RAC?

Leoš Blažek: Především nás těší, že jsme jedním 
z průkopníků skupiny, kteří otevřeli RAC ve Zdi-
bech. RAC se zabývá praktickými aplikacemi a op-
timalizací hodnotových řetězců. Stálí, ale i noví zá-
kazníci mohou společně s odborníky ze společností 
Rittal a Eplan pracovat na svých individuálních pro-
jektech, seznámit se s novými technologiemi a po-
stupy, vyzkoušet si je a následně je využít ke zvýšení 
efektivity při výrobě rozváděčů. Cílem programu 
RAC je přivést nadšené zákazníky, kteří již nějakou 
dobu pracují s našimi řešeními, ale také oslovit nové 

potenciální zákazníky nebo zájemce. Výměna zku-
šeností by měla být praktická a měla by probíhat na 
bázi spolupráce. Koneckonců všichni sledujeme spo-
lečný cíl – krok směrem k digitalizaci a automatizaci.

Co se plánuje dál?
Leoš Blažek: Nyní se zaměřujeme na první 

workshopy se zákazníky v tomto aplikačním cent-
ru, které nabízí několik klíčových témat. Za prvé, 
téma digitalizace a automatizace při výrobě rozvá-
děčů, od projektování až po provoz. Jednalo by se 
o takříkajíc „plnou“ verzi, kdy zákazník společně 
s námi prochází všemi kroky procesu. Na druhou 
stranu můžeme nabídnout i workshopy zaměřené 
na jednotlivé oblasti, např. pouze na inženýring 

Join. Apply. Grow. – Otevření Rittal Application Center ve Zdibech

Rozhovor vedla šéfredaktorka časopisu Brands&Stories Blanka Bukovská

nebo pouze na automatizační strojní zařízení, podle 
zájmu zákazníka.

RAC nabízí nejen možnost vyzkoušet si automa-
tizaci při výrobě rozváděčů, ale také se intenzivně 
zabývat tématem vybavení. Zákazníci si mohou při-
nést své vlastní projekty a v praxi si ověřit možnosti 
zvýšení efektivity.

Další pobočky RAC budou otevřeny 
po celém světě. V čem se liší a jak si 
můžeme představit spolupráci?

Aplikační centrum v této komplexní podobě 
nabízí v současné době pouze společnost Rittal. 
Můžeme čerpat z vlastních zkušeností a konkrétně 
v České republice máme nejen všechny potřebné 
odborné znalosti, ale také téměř kompletní strojové 
vybavení, tj. všechny stroje a aplikace, které Rittal 
celosvětově nabízí. 

Proč byl Rittal v České republice 
vybrán jako místo pro RAC? 

Pavel Škoch: Důvod je jednoduchý. Již od roku 
2007 máme ve Zdibech tzv. modifikační centrum, 
tedy tým zkušených odborníků a také strojní vyba-
vení. Modifikační centrum původně sloužilo „jen“ 
pro kvalitní a rychlé úpravy a modifikace standard-
ních rozváděčů dle přání zákazníka. Dalším logic-
kým krokem bylo tedy otevření RAC. Zjednodušeně 
řečeno, RAC je vlastně jakousi laboratoří, kde si zá-
kazník může ověřit smysluplnost nového, efektiv-
nějšího přístupu k výrobě el. zařízení. V budoucnu 
se dá očekávat, že toto místo se bude neustále do-
plňovat o nejnovější inovace, využitelné při výrobě 
rozváděčů.

Leoš Blažek: RAC nabízí nejen možnost vyzkou-
šet si automatizaci při výrobě klasických rozváděčo-
vých skříní, ale také se do hloubky podívat na téma 
engineeringu. Naše sesterská společnost Eplan je 
zde v této oblasti důležitým zdrojem odborných 
znalostí a zkušeností.

Jak dlouho trvaly přípravy 
na otevření RAC ve Zdibech?

Leoš Blažek: Společně s Marcem Walterem, ve-
doucím programu Rittal Application Center v Her-
bornu, jsme tento koncept vyvíjeli přibližně dvanáct 
měsíců a v budoucnu jej chceme dále zdokonalo-
vat. Po celém světě bude mít Rittal přibližně 46 míst, 
kde otevře RAC. Počet však není rozhodující. Důle-
žité je, že se my - Rittal a Eplan - stavíme do pozice 
poskytovatele řešení pro celý hodnotový řetězec. To 
je naše poslání. Někteří naši zákazníci se již při ote-
vření RAC seznámili s nabízenými možnostmi.

Vidíte v České republice zájem  
o digitalizaci a automatizaci?

Leoš Blažek: Zákazníci, kteří již dříve podnikli 
kroky k digitalizaci, mají náskok a nesporné vý-
hody na trhu. Většinou časem investují do dalších 
technologií, aplikací nebo nových strojů. Ostatní je 
nyní musí následovat, a to nejen kvůli přetrvávající-
mu nedostatku kvalifikované pracovní síly.

Pavel Škoch: Podle našeho názoru zde zájem 
rozhodně je. Pokud se výrobci rozváděčů budou 
chtít vyrovnat zahraniční konkurenci, musí na-
skočit na vlnu digitalizace a automatizace. Tento 
trend bude jistě pokračovat. Čeští výrobci zatím 
řeší „pouze“ automatizaci mechanického opraco-
vání částí rozváděče, ale neustále přibývají novin-
ky - například výroba ukončených vodičů pomocí 
automatu Wire Terminal nebo portfolio strojů 
Ehrt pro zpracování mědi. Velkým tématem a vý-
zvou bude jednou automatické zapojování rozvá-
děčů. Už nyní se tomuto tématu výzkum věnuje. 

Jsou podle vás vaši zákazníci ochotni 
investovat do nových technologií?

Pavel Škoch: Ano řada zákazníku tak již učinila 
a s mnohými dalšími probíhají rozhovory, školení, 
workshopy. Mnozí si uvědomují jasnou výhodu 
digitalizace a hlavně nutnost. Naše nově otevřené 
RAC u nás ve Zdibech má přispívat k tomu, aby 
si český výrobce rozváděčů mohl výhody nových 
technologií ověřit v praxi a stal se tak, minimálně 
na evropském trhu, konkurenceschopný a možná 
i viditelný.

Děkujeme za rozhovor!

Zleva: Pavel Škoch a Leoš Blažek
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RUČNÍ MYTÍ PLUS
aneb kvalitní péče o auta plná výhod 
Autokosmetická síť RUČNÍ MYTÍ PLUS je společnost provozující autokosmetické služ-
by ve 4 pobočkách v Praze. Již od počátku byl cíl majitele společnosti jasný: Poskytovat 
kvalitní péči s výhodami pro spotřebitele. První pobočka společnosti Ruční mytí Plus 
vznikla již v roce 2014 v Holešovicích v ulici Jankovcova. Postupem času společnost 
modernizovala zakázkový systém, autokosmetické a technologické postupy a kro-
mě kvalitních mycích a čistících služeb dnes poskytuje mimo jiné i odborné renovace 
a korekce laku vč. certifikovaných keramických a jiných ochran laku. Úplnou novinkou 
je certifikovaná aplikace prémiové keramické ochrany od značky Innovacar, kde si 
Ruční mytí Plus pro region hl. m. Prahy drží exkluzivitu. Jedinými místy pro aplikaci této 
nově vyvinuté certifikované keramiky budou v Praze tedy exkluzivně pobočky Ruční 
mytí Plus. Veškeří pracovníci prochází školeními, díky čemuž mají přehled o nejmoder-
nějších přípravcích a technologiích.

Výhody pro běžné spotřebitele?
Kromě kvalitní a široké škály autokosmetické 

péče o vozy nabízí RUČNÍ MYTÍ PLUS věrnostní 
kartu PLUS CARD PREMIUM, kde je klientovi po-
skytnuta 10% sleva na 99 % všech služeb. Věrnostní 
karta platí ve všech pobočkách RUČNÍHO MYTÍ 
PLUS a je také přenosná. Věrnostní kartu PLUS 
CARD PREMIUM je možné tedy předat manželce, 
partnerovi nebo známým. 

Společnost RUČNÍ MYTÍ PLUS nabízí také čet-
né akce s velkým zvýhodněním na kvalitní ochrany 
laku od předních světových výrobců a další pro-
spěšné a cenově přijatelné autokosmetické služby.

Výhody pro firmy?
Pro společnosti, které využívají firemní vozy, na-

bízí RUČNÍ MYTÍ PLUS autokosmetickou správu 
v rámci programu RUČNÍ MYTÍ PLUS BUSINESS. 

Zákazník s firemními vozy díky programu získá spe-
ciální slevy na mycí programy, možnost platby 1x 
za měsíc na základě přehledného transparentního 
archu, eliminaci pokut u leasingových společnos-
tí díky službám jako renovace laku a korekce laku 
a také využití služeb ve všech pobočkách RUČNÍ-
HO MYTÍ PLUS. Jednoduše se pak dotyčná osoba 
z dané společnosti objedná na požadovaný program 
a 1x za měsíc obdrží transparentní firemní arch.

Rádi byste si předplatili mycí služby nebo 
darovali dárkový poukaz?

Autokosmetická sít RUČNÍ MYTÍ PLUS nabízí 
výhodné poukazy s možnosti využití do 1 roku (lze 
prodloužit). 

Stylizovaný dárkový poukaz plné autokosme-
tické péče je možné zakoupit na specializovaném 
e-shopu www.PLUSOVKA.cz, kde pohodlně zá-
kazník vybere dárkový poukaz, který mu dorazí na 
email nebo poštou. Zákazníci také ocení věnování 
nebo textaci k poukazu grátis. Možnost zakoupení 
poukazů je možné také na pobočce. 

Jaká je filozofie Vaší společnosti?
Majitele společnosti motivuje křesťanská víra 

a rodina a právě správné hodnoty jsou také nasta-
veny i v RUČNÍ MYTÍ PLUS. Důraz je kladen na 
kvalitně provedené práce, poctivé přípravky a tech-
nologické postupy. Firma je tedy budovaná na po-
ctivosti a kvalitě odvedených pracovních úkonů. 
Poctivost a kvalita se společnosti také vrací jako 
bumerang v podobě spokojených zákazníků a dob-
rého pocitu z vykonané práce.

Nechte si kvalitně vyšperkovat Vaše auto v jed-
né z provozoven RUČNÍHO MYTÍ PLUS na 
www.rucnimytiplus.cz (zde najdete aktuální služby, 
probíhající akce i současné pobočky).

O výstavbu poboček vč. jejich modernizace se 
stará pravidelně stavební společnost BAU GRAND 
PLUS, poskytující kvalitní stavební práce, komplex-
ní rekonstrukce bytových domů a budov.

rucnimytiplus.cz

®
Řada skvělých pomocníků
do Vaší domácnosti

Série výrobků Bistrol nabízí čisticí prostředky na pod-
lahy a veškeré omyvatelné povrchy. K dostání je hned 
několik variant s nádhernými vůněmi a mají takové slo-
žení, které různé povrchy nejenom dokonale čistí, ale 
zároveň i ošetřuje.

Prostředky Mefisto čistí po čertech dobře. Po použití za-
nechávají příjemnou vůni a perfektní lesk. Můžete je po-
užít v kuchyni, na krbová skla nebo toaletu. Díky vysoké 
pěnivosti pomáhá se zbavením odolných usazenin.

Moderní produkty Robomop mají vý-
borné čisticí vlastnosti a jsou určené pro 
robotické mopy a robotické vysavače, 

které vytírají. Poradí si s veškerými voděodolnými podla-
hami a účinně odstraňují běžné nečistoty. 

Značka Larrin je synonymem pro inovativní čističe roz-
ličných povrchů. Zvládnou vyčistit kuchyni či nablýskat 
koupelnu, skla a zrcadla. Jejich předností je účinné od-
stranění mastnoty a vytvoření dlouhotrvajícího lesku.

ROBO
MOP

http://www.PLUSOVKA.cz
http://rucnimytiplus.cz
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Pijte zodpovědně…
Jack Daniel's uvádí na trh po 25 letech první 
rozšíření řady super prémiových whiskey 
Palírna Jack Daniel Distillery, oficiálně registrovaná vládou USA v roce 1866 a sídlící v Lynchburgu ve státě Tennessee, 
je první registrovanou palírnou ve Spojených státech a je zapsána v Národním registru historických míst. Dnes je Jack 
Daniel's skutečnou globální ikonou, kterou najdete ve více než 170 zemích po celém světě, a jedná se o nejhodnotnější 
značkou lihovin na světě, jak ji uznává společnost Interbrand. Dvě nové whiskey Jack Daniel's Bottled-In-Bond mají nyní 
premiéru jako první dva stálí členové řady Bonded.

Palírna Jack Daniel představuje whiskey Jack 
Daniel's Bonded Tennessee Whiskey a Jack Dani-
el's Triple Mash Blended Straight Whiskey jako prv-
ní dva trvalé přírůstky v nové sérii značky Bonded 
Series. Řada Bonded Series je poctou dokonalosti 
výroby whiskey v ikonické palírně Jack Daniel Di-
stillery a bude trvalým rozšířením rodiny značek 
Jack Daniel's.

Jack Daniel's Bonded i Triple Mash jsou lahve 
s obsahem alkoholu 100 proof (50 % obj.), jejichž 
obal je inspirován původním designem lahve Jack 
Daniel's Tennessee Whiskey z roku 1895. Podle 
zákona Bottled in Bond Act z roku 1897 musí být 
bonded whiskey destilována jediným lihovarem bě-
hem jediné sezóny, zrát ve státním skladu po dobu 
nejméně čtyř let a stáčena do lahví o koncentraci 
alkoholu 50 procent. „Palírna Jack Daniel Distillery 
vyrábí výjimečnou americkou whiskey podle nej-
vyšších standardů již po generace, před i po vydání 
zákona Bottled in Bond Act, a to již od dob samot-
ného pana Jacka,“ říká Chris Fletcher, Master Dis-
tiller značky. „Jack Daniel's Bonded a Triple Mash 
jsou poklonou našemu dědictví s nádechem ino-
vace a řemeslné zručnosti. Tyto whiskey jsou další 
příležitostí pro naše přátele i nové zákazníky, aby 
prozkoumali a objevili vše, co Jack Daniel's nabízí,“ 
dodává Chris Fletcher. 

Jack Daniel's Bonded  
Tennessee Whiskey

Jack Daniel's Bonded je osvědčená receptura 
z 80 % kukuřice, 12 % sladového ječmene a 8 % 
žita. Sudy byly ručně vybírány pro své jedinečné 
a specifické vlastnosti hlubší barvy, chuti a vůně, 
které whiskey dodávají tmavší, bohatší a dubový 
charakter. Jedná se o ikonickou Tennessee Whiskey 
s koncentrací alkoholu přesně 50 % a s vrstevnatý-
mi tóny karamelu, dubu a koření, které přechází do 
příjemně dlouhého závěru.

Jack Daniel's Triple Mash  
Blended Straight Whiskey

Jack Daniel's Triple Mash je směs tří whiskey 
Bottled-In-Bond - 60 % Jack Daniel's Tennessee Rye, 
20 % Jack Daniel's Tennessee Whiskey a 20 % Jack 
Daniel's American Malt. Každá z nich je destilová-
na v Lynchburgu v americkém státě Tennessee ve 
stejné destilační sezóně, zraje v souladu s ustano-
veným zákonem Bottled in Bond, poté je smíchána 
a stáčena do lahví s koncentrací alkoholu 50 %. Je to 
pozoruhodná whiskey, kterou může vyrobit pouze 
palírna, jako je Jack Daniel's. Triple Mash má pří-

jemné tóny medu, sladu a dubu, vedoucí k dlouho-
trvajícímu dobře zakulacenému závěru. 

Jack Daniel's Bonded a Triple Mash jsou v ČR 
k dostání od roku 2022. Obě dvě whiskey jsou k dis-
pozici v 700ml lahvích ve specializovaných prodej-
nách za doporučené maloobchodní ceny 799 Kč.

Jack Daniel's je výrobcem světoznámé whis-
ky Jack Daniel's Old No. 7 Tennessee Whiskey,  
Jack Daniel's Gentleman Jack Tennessee Whiskey, 
Jack Daniel's Single Barrel Tennessee Whiskey,  
Jack Daniel's Tennessee Honey, Jack Daniel's  
Tennessee Fire, Jack Daniel's Tennessee Apple.
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Karolína Topolová
slaví 25 let ve skupině AURES Holdings (AAA AUTO)

V roce 1998 se Karolína Topolová pracovně 
potkala s tehdejším majitelem AAA AUTO Antho-
ny James Dennym v hotelu Hilton, kde měla na 
starosti benefitní program. Její práce zakladatele 
Áček natolik oslovila, že jí přesvědčil, aby pro jeho 
rozrůstající společnost založila tehdy první Call 
centrum v oboru. Tehdy mělo jen 5 zaměstnanců 
a startovní rozpočet tři miliony korun. „Když jsem 
před pětadvaceti lety přijala nabídku založit tehdy 
první kontaktní centrum na trhu ojetých vozů, ani 
ve snu by mě nenapadlo, že ve stejné společnosti 
strávím více než polovinu svého života. Měla jsem 
štěstí, že jsem kolem sebe měla vždy skvělý tým 
a že můžu dělat práci, která mě i po tak dlouhé 
době pořád baví," hodnotí své působení u největ-
šího prodejce ojetých vozů ve střední a východní 
Evropě Karolína Topolová, generální ředitelka 
a předsedkyně představenstva společnosti AURES 
Holdings, provozovatele mezinárodní sítě auto-
center AAA AUTO a Mototechna. Z Call centra se 
postupně stalo moderní Kontaktní centrum, které 

má 250 zaměstnanců, 3 pobočky a ročně odbaví 
2 100 000 hovorů. Kontaktní centrum průměrně 
dosahuje 54% podílu na prodeji a 46% na výkupu 
celé skupiny AURES Holdings. „Celkem jsme za 25 
let odbavili 6,5 milionu příchozích a 17 milionů od-
chozích hovorů. S mírnou nadsázkou se dá říct, že 
v našich tradičních zemích, jako jsou Česká repub-
lika a Slovensko, je jen málo lidí, kteří by ještě ne-
mluvili s naším operátorem,“ doplňuje Topolová.

Karolína Topolová svojí pracovitostí a nadšením 
pro práci postupně získávala stále více zodpověd-
ností, až se v roce 2012 stala generální ředitelkou 
celé společnosti AURES Holdings. Zároveň v tom-
též roce převzala otěže správní rady Dětské do-
pravní nadace, která podporuje děti s následky na 
zdraví po dopravní nehodě a ty, které při ní přišly 
o rodiče.

Za 25 let pracovní kariéry Karolíny Topolové spo-
lečnost expandovala do pěti zemí. Prodejce ojetých 
automobilů AAA AUTO vyrostl v mezinárodní sku-
pinu AURES Holdings, která ročně prodá již téměř 

100 000 automobilů. Počet zákazníků, kteří v Áč-
kách koupili nebo prodali vůz, letos v létě dosáhl 
3 milionů. AURES Holdings má nyní přes šedesát 
poboček či zastoupení v pěti zemích, zaměstnává 
na 3 200 zaměstnanců a roční tržby letos podle od-
hadů mohou dosáhnout až 1,1 miliard EUR.

Karolína Topolová patří mezi oceňované a inspi-
rativní ženy a za posledních deset let získala více 
než dvě desítky uznání jako titul Lady Pro, ocenění 
Mladý manažerský talent nebo Marketér roku za 
úspěšné vzkříšení značky Mototechna. Opakovaně 
se umístila v žebříčku TOP 25 žen českého byzny-
su, kde v roce 2021 vstoupila do síně slávy. Časopis 
Forbes ji letos zařadil již podeváté mezi Nejvliv-
nější ženy Česka a také do výběru TOP CEO, tedy 
nejinspirativnějších šéfů Česka. Tato nejvýše po-
stavená žena v tuzemském automobilovém sekto-
ru nejen pomohla vybudovat silnou mezinárodní 
společnost, která na trzích střední Evropy působí 
již téměř 32 let, ale je také manželkou a maminkou 
skoro desetileté dcery. 

Je tomu právě 25 let, co Karolína Topolová nastoupila k tehdy expandujícímu prodejci ojetých automobilů AAA AUTO, 
aby založila první Call centrum v oboru. Call centrum se pod jejím vedením proměnilo v moderní Kontaktní centrum 
s 250 zaměstnanci a 3 pobočkami, které ročně odbaví 2 100 000 hovorů. Karolína Topolová se postupně vypracovala až 
na generální ředitelku celé společnosti a v současnosti řídí 3 200 zaměstnanců a na 60 poboček v pěti zemích. Zároveň 
je i předsedkyní správní rady Dětské dopravní nadace a také manželkou a maminkou.
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BOOKQUET
Výjimečný hotel
pro výjimečné chvíle 
Vstupujete do říše divů! Na stolech prapodivné pokrmy, dorty ve tvaru klo-
bouků a květin, popíjejí se rozličné druhy čaje. Cítíte se jako Alenka v říši divů. 
Anebo – lesk a půvab, dekorace ve stylu art deco. Ocitli jste se v éře Velkého 
Gatsbyho. Martini, Gin Fizz a šampaňské tečou proudem. Servírují se elegant-
ní pokrmy; je libo krevetový koktejl, uzeného lososa nebo hovězí carpaccio? 
Vítejte v dobách největšího flámu v dějinách USA!
I tak může vypadat váš letošní vánoční večírek, rozhodnete-li se ho uspořá-
dat v butikovém Hotelu Leonardo, jen pár kroků od Karlova mostu. 

www.incacollagen.cz

Mořský kolagen | Doplněk stravy | 100% čistý bez přísad

s vitamínem C, ručníkem, s čajem Geisha
TŘÍMĚSÍČNÍ KOLAGENOVÁ KÚRA

Viditelné výsledky po 3 měsících užívání

Skvělá vstřebatelnost a účinek

Vitamín C jako dárek

Zákazníky ověřený

Český výrobek

Pro více informací 
naskenujte QR kód

Při koncipování témat vánočních party se ho-
tel nechal inspirovat slavnými díly světové litera-
tury. Spojení s ní je pro Hotel Leonardo, který se 
příští rok dočká finální fáze rekonstrukce, kom-
pletního rebrandingu a přejmenování na Hotel 
BOOKQUET, příznačné. Jak nový název hotelu 
napovídá (vznikl spojením anglických slov BOOK/
kniha a BOUQUET/kytice), na knihy a květiny tu 
narazíte na každém kroku. V motivech dekorací, 
vybavení, ale právě i v tématech eventů nebo na-
bídce občerstvení. 

Hotel Leonardo
Karoliny Světlé 27, 110 00 Praha 1, 

E: events@janhotels.cz
T: 266 133 717

www.hotelleonardo.cz

Historická budova z 15. století 
s neopakovatelným geniem loci Moderně zrekonstruované konferenční salónky Prvotřídní catering 

A protože nejen vánoční, ale všechny vaše akce 
v Leonardu si zaslouží originalitu a zvláštní péči, 
můžete hostům dopřát ojedinělý zážitek během 
celého roku. Například tematické snídaně. Pozvě-
te obchodní partnery či zaměstnance na výtečnou 
snídani plnou francouzských či italských lahůdek, 
aranžovanou v oblíbeném Barbie stylu, nebo la-
děnou na téma čokolády. Na své si však přijdou 
i vyznavači zdravé stravy. Během konferencí si 
zase můžete vybrat z nabídky kávových přestávek, 
inspirovaných citáty známých autorů a osobností. 

Inspirativní prostory Hotelu Leonardo, respekti-
ve Hotelu BOOKQUET, pro vás zkrátka budou tím 
pravým místem, ať už půjde o obchodní schůzku, 
firemní prezentaci, tiskovou konferenci, výstavu či 

romantickou svatební hostinu. Tvůrčí atmosféru, 
lahodné občerstvení, nápadité pojetí, ale i jedineč-
nou péči o hosty, to vše tu najdete pro vaše výji-
mečné chvíle. 

Okouzlující patio se zimní zahradouKrálovské apartmá 
s úchvatným 
výhledem na 
Pražský hrad 

http://www.hotelleonardo.cz
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Investice do dluhopisů
„Eliminujte inflaci pravidelně vyplaceným fixním výnosem.”

Dobrá zpráva pro budoucnost
Přední výrobce městského mobiliáře mmcité a Studio Segers přicházejí s novou kolekcí sedacího nábytku Morse. Je 
určena do exteriéru i prostředí interiéru, oživí letištní haly, parky či nábřeží řek. Kolekce byla odkryta během největší 
přehlídky designu v České republice, letošního Designbloku, ve Veletržním paláci, kde proběhlo oficiální představení 
produktové řady autory pocházejícími z Belgie.

Česká investiční skupina PRAG Investment Group rozvíjí diverzifikované portfolio činností, které zahrnuje nemovitostní 
investice, podnikatelské financování, krizové finanční poradenství a zahraniční obchod. Za dobu svého fungování nemo-
vitostní divize skupiny úspěšně realizovala celkový počet 417 investičních transakcí v celkovém objemu 1, 27 miliard Kč.

Nemovitostní dluhopisy
„Dluhopisy jako efektivní forma diverzifikace 

každého chytrého investora.”
Od roku 2011 se PRAG Investment Group specia-

lizuje na segment tzv. Distressed Real Estate Assets 
(DREA), neboli podhodnocené nemovitosti. Z 90 
% se jedná o rezidenční nemovitosti, tedy rodinné 
domy a bytové jednotky po celé České republice. 
Zbylých 10 % tvoří pozemky, rekreační objekty či 
komerční prostory. Tyto nemovitosti či pozemky vět-
šinou disponují jednou či více zástavami finančních 
věřitelů, popřípadě jsou v exekuci nebo insolvenci.

Takové nemovitosti jsou tak díky svým právním 
vadám a nutnosti rychlého vyplacení věřitelů pod-
hodnocené a připravené k okamžitému nákupu. 
Kupní ceny těchto nemovitostí či pozemků se pohy-
bují na průměrné úrovni 66 % LTV (Loan To Value) 
vůči ceně odhadní. Veškeré investice, realizované 
z upsaného dluhopisového kapitálu, má PRAG In-
vestment Group zajištěné buď vlastnickým právem, 
nebo přímým a jediným zástavním právem ke kon-
krétní nemovitosti.

Aktuální vydaný dluhopis,  
do kterého je možné investovat

Aktuálně je možné investovat do dluhopisu, 
PRAG IG 11,6/2025, s fixním výnosem 11,6 % p.a. 
Jmenovitá hodnota 1 ks je 50.000 Kč s čtvrtletním 
vyplácením úroku. Tento dluhopis je možný před-
časně prodat po 2 letech od nákupu. 

Naše dluhopisy v této turbulentní době?
V dnešní, inflačně velmi turbulentní a nevy-

počitatelní době jsou korporátní dluhopisy velmi 
elegantním řešením, jak inflační dopady na Vaše 
úspory výrazně či úplně eliminovat. V kombinaci 
se stále převládající politikou vysokých úrokových 
sazeb České národní banky lze na tuzemském trhu 
najít vysoce úročené a kvalitní korporátní dluhopi-
sy. Tyto dluhopisy by následně měly tvořit stabilní 
prvek diverzifikovaného portfolia každého zodpo-
vědného investora.

Jak tyto dluhopisy fungují? 
Dluhopis je velmi transparentí cenný papír, kte-

rý svým investorům přináší celé spektrum jasně 
daných parametrů. Těmi jsou fixní úrok, termín 
splatnosti, pravidelná výplata výnosů a další spe-
cifické vlastnosti, které mají jednotliví emitenti (ti, 
co dluhopisy vydávají a ručí za ně) různé. Na každý 
dluhopis je však třeba nahlížet jako na komplexní 
investiční instrument, kde by parametr výnosu ne-
měl být nikdy na prvním místě. Důležitá je instituce 
emitenta, segment trhu, na kterém působí, a smys-
luplný business plán. Proto doporučuji si vše dobře 
analyzovat a kriticky vyhodnotit. 

Jak se daří PRAG IG a našim investorům?
My v PRAG Investment Group jsme stabilním 

emitentem nemovitostních dluhopisů, které nám, 
spolu s naším vlastním kapitálem, pomáhají v rea-

lizaci jednotlivých nemovitostních investic. Našim 
investorům jsme na úrocích vyplatili ve třetím čtvrt-
letí tohoto roku 2,02 mil. Kč. Od začátku roku 2023 
jsme realizovali celkem 31 transakcí v souhrnné 
hodnotě 146 mil. Kč. To nejlepší nás však tradičně 
ještě čeká v závěru tohoto roku.

Adam Kotrba | Investiční ředitel
Adam je spoluzodpovědný za tvorbu a do-
hled nad investičními strategiemi hlavních 
divizí skupiny. Ve své kompetenci má rovněž 
klíčové investiční partnery. Jeho expertízou 
jsou více než desetileté zkušenosti s tuzem-
ským a zahraničním investičním, nemovi-
tostním a transakčním trhem. Je držitelem 
úvěrové a investiční licence Institutu apliko-
vaného práva akreditovaného u ČNB. Adam 
rovněž úspěšně absolvoval Behavioral Fi-
nance na Duke University of North Carolina 
a také Financial Markets na Yale University.

Položili jsme pár otázek 
ohledně dluhopisů Adamovi 
Kotrbovi, investičnímu řediteli 
PRAG Investment Group a.s.

Chcete o investicích vědět více?
Kontaktujte pana Kotrbu na tel.: +420 774 181 099 nebo na e-mailu: kotrba@pragig.cz 

www.pragig.cz

Na kalkulačce 
je možné si 
jednoduše 
a nezávazně 
spočítat výnos 
plánované 
investice.

„Variabilita a nadčasovost našich produktů je při 
vývoji klíčová. Mám radost, že nás kolekce Morse 
posouvá za hranice venkovního prostoru a prolíná 
se do interiéru, kde bude také skvěle sloužit veřej-
nosti,“ uvádí hlavní designér a majitel firmy mmci-
té, David Karásek.

mmcité je zavedená značka s vyspělým a neza-
měnitelným designem, která se zabývá inovativ-
ními návrhy, vývojem a odvážnými realizacemi 
městského mobiliáře po celém světě, má ve svém 
portfoliu městské lavičky, odpadkové koše, stojany 
na kola nebo přístřešky. Jednotným tématem všech 
návrhů je sjednocený vizuální a estetický styl i spl-
nění funkčních a uživatelských požadavků. Velký 
důraz je kladen na použití vysoce funkčních mate-
riálů, jež musí fungovat v každém prostředí a snést 
i ty nejnáročnější podmínky. mmcité je nejen doda-
vatelem kvalitních prvků městského mobiliáře, ale 
také partnerem všech, kteří chtějí vytvořit ve veřej-
ném prostoru něco mimořádného.

Morse
Morseova abeceda přenesená do veřejného pro-

storu. Dlouhý signál s krátkými zastávkami v po-
době dřevěných sedátek komunikuje skvěle v inte-
riéru letištních hal i nádraží, stejně jako v parcích 
nebo na nábřežích. Kromě nekonečných možností 
tvarů nabízí také různá barevná dokončení a mate-
riály. Přichází se sérií doplňků, integrovaným stol-
kem a osvětlením, opěrkami, područkami či s mož-
ností nabíjení přes USB.

Dlouhý signál s krátkými zastávkami dokonale 
plynou prostředím a následují zvolenou cestu své-
ho okolí. „Rytmus nás vždy fascinoval. Kolonády 
v moderní či klasické architektuře, dlouhé chodby 
letiště, hudba, rytmy a zvuky přírody nebo jen jed-
noduchý graficky zpracovaný text v denním tisku,“ 
přibližuje prvotní myšlenky nové kolekce sedacího 
nábytku jeden z designérů kolekce, Bob Segers.

„Tento tok a pohyb jsme chtěli přetavit do kolek-
ce sedacího nábytku Morse. Profil, ze kterého vzni-
ká, se skládá z rovných a ohýbaných prvků, ty nám 
dávají volnost při tvorbě lavičky jakéhokoli tvaru. 
I díky tomu se sestava hodí nejen do veřejného pro-
storu v exteriéru, ale může být použita také v interi-
érech“, dodává Tom Fonteyn, spoluautor produktu 
ze Studia Segers.

Až na nejvyšší evropskou horu
Řada ocenění, které značka za téměř již 30 let 

své existence získala, čítá například Good Design, 
Red Dot Award, if Design Award, EDIDA – Elle De-
coration Awards či Czech Grand Design. Produkty 
mmcité najdete v evropských velkoměstech, jako 
je Praha, Londýn, Kodaň, Budapešť nebo Paříž, 
ale i v Severní a Jižní Americe. Městský mobiliář si 
našel místo na nejvyšší evropské hoře Mont Blanc, 
umělém kanálu v Dubaji, pařížském letišti Charles 
de Gaulle i v centrálách amerických společností 
Google nebo Uber.

V současné době má firma 31 světových zastou-
pení a kromě mateřské základny mmcité se sídlem 
v České republice nabízí také vlastní designérské 
studio mmcité design, vedené právě Davidem Ka-
ráskem, spolupracující s předními českými i zahra-
ničními designéry. mmcité je zárověň zakládajícím 
členem Asociace českého průmyslového designu.

mmcité a.s.
Vinohradská 907, Mařatice
686 05 Uherské Hradiště
info@mmcite.cz
www.mmcite.com

mailto:kotrba%40pragig.cz?subject=
http://www.pragig.cz
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http://www.mmcite.com
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Směsi Caffè Vergnano najdete po celém světě 
v nejlepších hotelech, kavárnách a barech a ve více 
než 170 prodejnách Caffè Vergnano 1882 po celém 
světě. Caffè Vergnano v současné době vyváží své 
produkty do více než 90 zemí a Česká republika je 
jednou z nich. Pojďte si s námi připomenout tento 
pozoruhodný rodinný příběh. 

La Famiglia
Příběh začíná v roce 1882, kdy Domenico Verg-

nano, dědeček současných majitelů, založil rodin-
ný podnik a otevřel malý obchod s potravinami 
v městečku Chieri v podhůří kolem Turína. Obchod 
se specializoval na pražení a maloobchodní prodej 
výběrové kávy, což bylo rodinné řemeslo, které pře-
trvalo po celé generace. 

Intuice je vždy rychlejší než oko a nejinak tomu 
bylo i v roce 1930, kdy se Enrico Vergnano, syn Do-
menica, rozhodl získat první farmu na produkci 
kávy v Keni, což byl pro rodinný podnik zlomový 
okamžik.

V roce 1970, téměř o sto let později, převzali 
otěže podniku Carlo a Franco (Domenicovi vnuci), 
kteří v dětství strávili mnoho nezapomenutelných 
chvil v obchodě s potravinami, a vedli Caffè Verg-
nano k začátku nové éry. 

V roce 1986 se pozice firmy ve světě gastrono-
mie posílila nákupem restaurace Casa del Caffé 
v Turíně. V devadesátých letech se hranice Caffé 
Vergnano rozšířily na zahraniční trh díky procesu 
internacionalizace a rozvoje, který umožnil značce 
proniknout do více než 90 zemí.

Partnerství s Coca-Cola HBC
V roce 2021 Caffè Vergnano oznámilo významné 

globální partnerství se společností Coca-Cola HBC, 
které poskytlo významnou příležitost k urychlení 
mezinárodního růstu a rozvoje značky.

Caffè Vergnano se stoprocentně vyrábí v Pie-
montu: celá výroba se nachází ve městečku Santena 
ve dvou výrobních závodech: jeden se věnuje praže-
ní kávy, druhý výrobě kapslí. 

Úspěch společnosti lze přičíst neustálé snaze 
o dokonalost, kterou znalci kávy oceňují již více než 
sto let. A je to poslání, které nyní s vášní, nadšením 
a podnikatelským duchem naplňuje již čtvrtá gene-
race rodiny Vergnano.

Dnes společnost Caffè Vergnano představuje to 
nejlepší z "Made in Italy" díky dokonalosti, která 
spojuje tradici, technologie a inovace výrobků s vel-
kým důrazem na udržitelnost. 

Udžitelnost jako součást DNA firmy
Společnost Caffè Vergnano se zavázala, že její 

vlastní káva bude zásadní součástí pokrokového 
udržitelného posunu. Společnost z Piedmontu vždy 
neochvějně věřila, že jediným způsobem, jak být 
skutečně ekologicky udržitelný, je věnovat velkou 
pozornost každodenním činnostem. Proto značka 
upřednostňuje ochranu planety, zaručuje vysoce 
kvalitní produkty a dbá na bezpečnost lidí. Všechny 
aspekty, od kompostovatelných výrobků přes oba-
lové materiály až po šetrné využívání surovin, jsou 
vedeny s jasným úmyslem, že je třeba recyklovat, 
snižovat množství odpadu a využívat ho.

Caffè Vergnano je mezi svými hlavními produk-
ty pyšná na své kompostovatelné kapsle, které jsou 
kompatibilní s domácími kávovary Nespresso, za-
tímco v sektoru barů, restaurací a hotelů je jedním 
z nejpozoruhodnějších prvků prémiový obal ze 
100% regenerovaného r-PET. Díky odpadu, který 
se opět stává zdrojem, je skvěle chutnající káva pro-
spěšná i pro planetu.

Caffè Vergnano věří, že kromě životního prostře-
dí je zásadní také sociální udržitelnost a Women in 
Coffee je toho důkazem. Společnost Caffè Vergnano 
v roce 2018 vytvořila projekt sociální odpovědnosti 

Women in Coffee (Ženy v kávě), který podporuje ve 
spolupráci s International Women Coffee Alliance 
malé komunity producentek kávy. Projekt spadá 
přímo pod ředitelku společnosti Carolinu Vergnano, 
která je první ženou v čele společnosti. Důvodem vy-
tvoření jsou statistiky ICO (International Coffee Or-
ganization) z roku 2018, podle nichž 25 % kávových 
farem vedou ženy a 70 % pracovní síly na kávových 
plantážích tvoří ženy. Navzdory značnému pozitiv-
nímu přínosu v rámci dodavatelského řetězce kávy 
však stále existuje velký rozdíl mezi pohlavími, po-
kud jde o přístup žen ke vzdělávání, úvěrům a ob-
chodu. Women in Coffee se neustále vyvíjí, roste 
a podporuje projekty, které pomáhají posílit posta-
vení žen, jejich začlenění a budování respektu.

coffee.expert@cchellenic.com

CAFFÈ VERGNANO:
ambasador italské kultury
espressa od roku 1882
Caffè Vergnano je jednou z nejstarších italských pražíren kávy. Tato značka, 
založená v roce 1882 a s láskou opečovávaná rodinou Vergnano již více než 
140 let, je mistrem pravého italského espressa po celém světě. Do každého 
šálku přináší tu nejlepší italskou chuť a vůni. Tajemství značky Caffè Vergnano 
spočívá ve vřelém vztahu a péči k použitým surovinám a v pomalém a tradič-
ním pražení, které zvýrazňuje každý prvek její kávy. 

Carolina Vergnano

Ensana Hotels Mariánské Lázně

Lázeňská tradice
& dokonalá péče

Telefon: +420 354 655 501-9
E-mail: marienbad@cz.ensanahotels.com

www.ensanahotels.com
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Volné prostory od 10 m2 do 3 200 m2

VYZKOUŠEJTE ZDARMA

Rezervace:
mo-cha@mo-cha.cz
771 272 387

c o w o r k  |  o f f i c e  |  e v e n t

Vista House  
Na Pankráci  30 
Praha 4

Využijte plně vybavené místnosti pro 
vaše jednání, ať už jde o obchodní 
schůzku, firemní prezentaci, školení 
nebo tiskovou konferenci.

Vyzkoušejte zdarma.

NOVÉ ZASEDACÍ MÍSTNOSTI

KAPACITA: 16 – 68 OSOB

Volné prostory od 10 m2 do 3 200 m2

NOVÉ FLEXIBILNÍ KANCELÁŘE

DEN NA ZKOUŠKU ZDARMA

Více na:

  fl exibilní designové prostory coworkingu 
  pro týmy i jednotlivce
  pracovní místo nebo kancelář
  jednací místnost pro školení, přednášku 

  nebo schůzku
  společné prostory pro akci, workshop, 

  výstavu, prezentaci 
  ke krátkodobému i dlouhodobému pronájmu

c o w o r k  |  o f f i c e  |  e v e n t

Vista House  
Na Pankráci  30 
Praha 4
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NAŠE SLUŽBY:
Dotační poradenství
Nemovitostní, technologické a energetické projekty (studie 
proveditelnosti /due -diligence/, byznys plán a ekonomické 
analýzy)

Transkační poradenství
Fúze, akvizice, restrukturalizace a podnikové přeměny, 
vypořádání mezi společníky, mezigenerační předání 
a strategické plánování

Interim management
Optimalizace firemních procesů a strategie firmy prostřednictvím 
externího pracovníka pro oblasti např. obchod nebo finance

Corporate Banking
Akviziční a provozní financování, investiční úvěry

Praha · Brno · Ostrava
www.rams.as

Dotační poradenství Studie proveditelnosti

Projekty EU Optimalizace firemních procesů

NABÍZÍME:

Strategické poradenství Rozvoj podnikání

Korporátní finance Investiční bankovnictví

ZNÁME CESTU
K ÚSPĚCHU

www.rams.as
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„Úspěch v podnikání nemůže být nikdy garantován nebo zajištěn. Existuje 
však několik cest, jak jej dosáhnout a přitom se v maximální možné míře vy-
hnout podnikatelským problémům a rizikům nebo je alespoň omezit na mini-
mum. Jednou z nich je FRANCHISING,“ tvrdí Ing. ALEŠ TULPA, majitel a jedna-
tel společnosti AVEX systems – mezinárodní franchisový poradce, uznávaný 
expert na franchising v ČR i v zahraničí s 25letou praxí. 

Franchising  
- šance pro vaše  
nové podnikání!

Franšízing umožňuje začít podnikat v relativně 
velmi krátké době. Do cca. 3-4 měsíců po zaškole-
ní a řádné přípravě ze strany franchisora - majitele 
franchisového konceptu - je možné zahájit vaše ak-
tivity na českém a slovenském trhu, a to pod zave-
denou, prověřenou a úspěšnou mezinárodní franší-
zovou značkou, která „přežila“ i dlouhou kovidovou 
krizi v letech 2020 – 2021 nebo ekonomické a tržní 
problémy posledních let. 

Franchisová metoda podnikání snižuje nejen 
rizika, ale nabízí i zajímavé výnosy a zhodnocení 
vašeho vlastního kapitálu. Spolupráce se známou 
a v praxi prověřenou značkou na různých meziná-
rodních trzích je bezpečnější a výhodná pro příjem-
ce franchisových a master franšízových licencí.

Franšízor nabízí franšízantům osvědčený pod-
nikatelský „koncept na klíč“ ve formě tzv. „fran-
chisového balíku“ pro úspěšné vybudování jejich 
vlastních franchisových podniků.

Franšízant přináší do této spolupráce kapitál pro 
provoz své vlastní franšízové provozovny, zůstává 
právně a ekonomicky samostatným podnikatelem 
a je aktivně zapojen do operativního řízení svého 
podniku.

Zájem o franchising na českém a slovenském 
trhu stále stoupá. Potvrzují to nejen průzkumy 
trhu, ale i růst počtu franchisových systémů. „Rád 
Vám poradím, na základě mých mnoholetých prak-
tických zkušeností, kde a jak hledat zajímavé fran-
chisové koncepty, jak se připravit na jednání s nimi, 
jak komunikovat s poskytovateli franšízových licen-
cí, a nebo jak vyvinout, případně optimalizovat svůj 
vlastní franchisový systém,“ dodává Ing. Aleš Tulpa. 

„Franchisová forma se uplatňuje zejména v ob-
lasti malého a středního podnikání. Je vhodná jak 
pro osoby právnické, tak i fyzické. Na základě na-
šich zkušeností a praxe se franchising nejčastěji 
uplatňuje v obchodě, ve službách a v gastronomii. 
Pro expanzi na nové trhy především do zahraničí se 
nejvíce využívá strategie označované jako „master 
franchising,“ doplňuje Ing. Tulpa. Jedná se o právo, 
které svému novému master franšízantovi poskytu-
je zahraniční majitel franchisového konceptu - tzv. 
franchisor - pro jeho podnikání na českém a sloven-

ském trhu. Na základě master franchisové smlouvy 
získává nový master franchisant současně exkluziv-
ní oprávnění uzavírat franšízové smlouvy s dalšími 
zájemci o tento koncept. 

V České republice se zvyšuje poptávka po fran-
chisovém způsobu podnikání, a to zejména ze stra-
ny středně velkých nebo začínajících podnikatelů, 
absolventů vysokých škol nebo manažerů českých 
i zahraničních společností. Franchising se stává al-
ternativou jejich dalšího podnikatelského rozvoje, 
nebo jediná cesta k tomu, aby obstáli v náročném 
tržním prostředí otevřeného evropského trhu, kam 
jak známo patří i Česká republika a Slovensko. 
V roce 2000 bylo na českém trhu cca. 50 franšízo-
vých konceptů, v roce 2020 již asi 250 a kvalifikova-
né odhady pro další vývoj franchisingu uvádí, že do 
roku 2025 by jich mohlo být až 330. 

Pokud máte zájem o franšízing a chcete vědět 
více o jeho výhodách a možnostech, jakož i o no-
vých franchisových systémech, které přichází na 
český a slovenský trh, tak sledujte internetové strán-
ky: www.avexsystems.cz - Katalog franchis nebo 
kontaktujte:

Ing. Aleš Tulpa / AVEX systems
E-mail: ales.tulpa@avexsystems.eu
Mobil: 724 007 505

JEDNATEL A SPOLUMAJITEL SPOLEČNOSTI 
AVEX SYSTEMS, mezinárodní franchisový porad-
ce, uznávaný expert na franchising v ČR i v zahra-
ničí s 25letou praxí, ex-prezident České asociace 
franchisingu a její Čestný člen, bývalý generální 
ředitel velkých mezinárodních společností, jako je 
například OBI nebo QUELLE. Ing. Tulpa je zapsán 
i do Knihy osobností OXFORD ENCYCLOPEDIA 
České a Slovenské republiky za mimořádný pří-
nos a úspěchy ve franchisovém podnikání.

AVEX
systems
mezinárodní poradce
v oblasti franchisového 
podnikání a Váš partner  
pro franchising

Know-how a znalosti společnosti 
AVEX systems jsou získány více 
než 25letými praktickými zkuše-
nostmi v oblasti mezinárodního 
franchisingu a činností ve vrcholo-
vém managementu mezinárodně 
působících společností, zejména 
pokud jde o zakladatele a hlavního 
představitele společnosti Ing. Aleše 
Tulpu. 

AVEX systems nabízí  
zejména následující služby: 
1.  Pro zájemce o franchising vyhledá-

vá kvalitní a úspěšné franchisové 
systémy, zejména v zahraničí. 

2.  Pro zahraniční franchisory hledá 
vhodné kandidáty pro master-
-franchisu v České a Slovenské 
republice nebo franchisanty. 

3.  Poradenství ve všech oblastech 
franchisového podnikání, zejména 
při vývoji vlastních franchisových 
systémů nebo při jejich optimali-
zaci. 

Pro zájemce o franchising nabízí 
workshopy – semináře především 
na téma vývoj nebo optimalizace 
franchisového konceptu.

Více informací najdete na: 
www.avexsystems.eu 
nebo kontaktujte: 
ales.tulpa@avexsystems.eu 

Franchising

Health & Beauty Drink
ETERNAL HOLISTIC CARE

Energie pečlivě vybraných přírodních účinných látek pomáhá tělu bojovat s infekcemi a viry, zvyšuje imunitu,  
sportovní vytrvalost, působí pozitivně na kvalitu vlasů i pleti a zlepšuje zažívání. Díky holistickému přístupu 

a touze vytvořit takový potravinový doplněk, který by působil komplexně hned na několik oblastí, vznikl čistě 
přírodní nápoj z kolekce Eternal Holistic Care. Jednoduše rozpustný s příjemnou chutí a unikátním složením. 

Prémiový hydrolyzovaný rybí kolagen obohacený o L-cystein, extrakt z brazilské Aceroly,  
aktivní látku Cactinea™ z plodu Opuntia ficus-indica a specifickou směs rozpustné a nerozpustné vlákniny 

inavea™ baobab & acacia. Neobsahuje přidaná sladidla, barviva ani aromata. Narůžovělou barvu mu dodává 
extrakt z plodu Opuntia ficus-indica a mírně citrusová chuť je charakteristická pro dužinu baobabu.

www.eternalbyhelena.cz

Darujte svým blízkým zdraví
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